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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 30 DE 

GENER DE 2017. 

 

A la vila de Roses (Girona), 30 de gener de 2017. 

 

Quan són les 20:00:00, es reuneix a la sala d’actes de la Casa Mallol, sota la presidència 

de la senyora Montserrat Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, el Ple 

de l’Ajuntament a l’objecte de dur a terme la sessió ordinària d’acord amb la convocatòria 

que s’ha repartit. 

 

SENYORS QUE HI ASSISTEIXEN: 

 

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí    Primer tinent d’alcalde 

Sr. Francesc Giner i Ballesta   Segon tinent d’alcalde 

Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez  Tercer tinent d’alcalde 

Sr. Marc Danés i Zurdo    Regidor 

Sra. Anna Jorquera i Navarro   Regidora 

Sr. Fèlix Llorens Palou    Regidor 

Sr. Joan Plana i Sagué    Regidor 

Sr. Èric Ibáñez i Martín    Regidor 

Sra. Verónica Medina i Flores   Regidora 

Sr. Gerard Teixidó i Rivera   Regidor 

Sra. Olga Simarro Rojas    Regidora 

Sr Antonio Rodríguez López    Regidor 

Sr. Manel Escobar Yegua    Regidor 

Sr. Àngel Tarrero González    Regidor 

Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat  Regidor 

Sr. José Antonio Valdera Martín   Regidor 

 

També hi assisteixen: 

Sra. Mariel·la Roig Guitart    Interventora accidental de la corporació 

Sra. Maria Teresa Sánchez Luna  Tècnica d’Administració General 
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Actua com a secretari, el secretari general de la corporació, senyor Francisco Luis Muñoz 

Cameo. 

 

Un cop l’alcaldessa ha obert l’acte, s’entra a l’ordre del dia, es tracten els afers indicats i 

es prenen els acords que es detallen. 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.1.- Aprovació acta anterior Ple 12.12.2016 sessió extraordinària 

1.2.- Aprovació acta anterior Ple 22.12.2016 sessió ordinària 

2.- Informació general de l’Alcaldia 

3.- Aprovar la modificació del preu del contracte a Rosesnet, per l’any 2017 

4.- Aprovar inicialment el conveni de donació, a títol gratuït, i el document anomenat -

Modificació puntual 1 - Mas de les Figueres del Pla general d’ordenació urbana (PGOU) 

de Roses, novament en vigor des de la sentència d’anul·lació del Pla d’ordenació 

urbanística municipal (POUM)», a l’avinguda de Rhode, 209-221 de Roses, d’iniciativa 

municipal. 

5.- Revocació i nou nomenament d’instructors d’expedients sancionadors, de 

responsabilitat patrimonial i d’esmena de deficiències 

6.- Donar comptes de la convocatòria de la plaça vacant de jutge/ssa de pau titular de 

Roses i, en el seu cas, la de jutge/ssa de pau substitut/a 

7.- Moció de suport al Pacte Nacional per a una Societat Digital a Catalunya 

8.- Precs i preguntes 
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1.1.- Aprovació acta anterior Ple 12.12.2016 sessió extraordinària 

Antecedents  

 

1. Amb data 12 de desembre de 2016 va tenir lloc la sessió extraordinària del Ple.  

 

2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

 

3. El dia 16 de gener de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable 

 

La regidora de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals , Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple l’adopció del següent 

 

ACORD: 

Aprovar l’acta de la sessió de l‘òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2016/006041 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 

l'acta tal com ha estat redactada. 

 

1.2.- Aprovació acta anterior Ple 22.12.2016 sessió ordinària 

 

Antecedents  

 

1. Amb data 22 de desembre de 2016 va tenir lloc la sessió ordinària del Ple.  
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2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

 

3. El dia 16 de gener de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable 

 

La regidora de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple l’adopció del següent 

 

ACORD: 

 

Aprovar l’acta de la sessió de l‘òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2016/006590 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 

l'acta tal com ha estat redactada. 

 

2.- Informació general de l’Alcaldia 

 

La senyora Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta, llegeix la informació següent:  

 

Antecedents  

 

1. Que des de la sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament de Roses del dia 22 de 

desembre de 2016, on es va donar comptes fins el decret 2016LLDE004084 de data 16 

de desembre de 2016, s’ha elaborat la relació de decrets i resolucions dictades per 

l’Alcaldia i els regidors o regidores delegats. 

 

Fonaments de dret 
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Primer. Art.9 del Reglament Orgànic Municipal (BOP de Girona número 242, de 20 de 

desembre de 2004)  

 

La regidora de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple l’adopció del següent 

 

ACORD: 

 

1. Informació general de l’Alcaldia. 

 

2. Donar comptes dels decrets i resolucions dictades per l’Alcaldia i els regidors o 

regidores delegats, que es relacionen a l’expedient número 2017/000665, des del 

2016LLDE 004085 de data 16 de desembre de 2016 fins el 2017LLDE000164 de data 23 

de gener de 2017. 

 

 

Dades estadístiques 

 

Habitants, a 30 de gener de 2017 

Total població: 19.427 habitants 

Homes: 9.763 que representen el 50,25 % de la població 

Dones: 9.664 que representen el 49,75 % de la població 

3.413 < 16 anys, que representen el 17,56 % de la població 

 

Atur 

 

A desembre de 2016: 1.433  

A desembre de 2015: 1.563 

 

DECRETS 

Total decrets = 340 

Contingut econòmic 100 

Contingut urbanístic 75 
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Contingut general 165 

 

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES 

 28 Reunions de treball 

 4 Meses de Contractació  

 1 Gerència d’Urbanisme  

 4 Juntes de Govern Local 

 1 Junta de Govern extraordinària 

 1 Consell Administració ROSESNET  

 1 Junta de Portaveus 

 2 Comissions Informatives 

 1 Ple 

 1 Mesa de Negociació 

 1 Consell Escolar Municipal 

 1 Reunió cap de colles de Carnaval (per assentar normes) 

 

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES 

 BCN, projecte Interreg 

 

VISITES REBUDES A ROSES 

 17 visites 

 

ACTES A ROSES 

 Esmorzar Nadal 2017 personal PORT DE ROSES 

 Aperitiu Nadal 2017 per al personal de l’Ajuntament 

 Festa del Caga Tió Gegant 

 Concert de Nadal amb la Coral Sant Jordi 

 Acte associació Mou-te en Bici - col·locació bicicleta blanca 

 Pica-pica solidari a favor de FRCC, Tramuntanets i FADIR 

 Acte “La galette des Rois” concert Carme Vila i Inés de Coca – Associació de 

francesos 

 Presentació del llibre “Escenaris del record” de mossèn Joan Riu  
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 Festa de Cap d'Any Amazigh 

 Festival de dansa a favor de l’associació “Guinea Conakry” 

 Inauguració Maandala +40 

 Presentació del llibre "La Ciutadella de Roses-30 anys de Titularitat Municipal (1986-

2016)" a càrrec del conseller de Cultura, Hble. Sr. Santi Vila. 

 Dinar de Nadal d’entitats i col·laboradors Nadal 2016 

 Visita a l’Ajuntament dels alumnes dels cursos de Català 

 Lliurament, per part del Centre d’Arqueologia Subaquàtica de Catalunya, d’un fusell 

d’època napoleònica donat per Jordi Marés al poble de Roses 

 Teatre, obra “Impro-Show” 

 

ACTES FORA DE ROSES 

 Castelló d’Empúries, inauguració de l'exposició Empordà Industrial, a càrrec del 

conseller de Cultura, Hble. Sr. Santi Vila. 

 BCN, Lliurament dels reconeixements de l'administració electrònica 

 

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ 

 Empordà TV (notícies, entrevistes, etc.) 

 Roda de premsa “Royal Marine” 

 Hora de l’alcaldessa 

 Roda de premsa presentació programació del TMR 2017 

 Roda de premsa Port de Roses - obtenció reconeixement IMAS 

 L’Empordà  

 

FELICITACIONS A EXPRESSAR 

 A l’Anna Jòdar per guanyar el concurs de triples inclòs en la primera edició de l’Allstar 

de la lliga de Copa Catalunya. 

 A Joan Jorquera en proclamar-se campió de l’Obert Internacional d’Aragó 

(Saragossa) en el seu debut en el pes màxim de la categoria Júnior (-55 kg). 
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GIE 4t trimestre 2016 

Al llarg del quart trimestre del 2016, el sistema GIE ha rebut un total de 576 incidències i 

encàrrecs, mentre que en el segon trimestre del 2015 se’n van rebre 625, és a dir un 

8,5% més que enguany. 

Total d’incidències rebudes: 576 

Incidències desestimades: 21 

Incidències per a resoldre: 555 

 

De les 555 incidències i encàrrecs per a resoldre, se n’han solucionat 426 (403 

confirmades + 23 no confirmades), la qual cosa suposa un 77% del total. Per tant, encara 

en resten, a data d’avui, 129 pendents, els quals suposen un 23% del total. 

 

Tot seguit hi ha una taula amb les incidències i encàrrecs distribuïts per serveis, on es pot 

observar el nombre d’entrades per cadascuna, essent l’enllumenat públic el més sol·licitat 

amb 80 entrades, seguit dels encàrrecs a les brigades amb 60 i neteja viària amb 59.  

També hi ha l’estadística de la forma d’entrada al sistema, on s’observa que la forma “en 

nom propi”, o sigui l’autodetecció, continua sent la majoritària amb 355 entrades. 

 

 

3.- Aprovar la modificació del preu del contracte a Rosesnet, per l’any 2017 

 

El senyor Juan Manuel Fernández, responsable de l'Àrea d'Infraestructures i Serveis 

Públics, presenta la proposta d'acord que és del tenor literal següent:  

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a la sol·licitud de modificació dels preus del contracte, per a l’any 2017, 

presentada per l’entitat Gestió Mediambiental de Roses SL (Rosesnet).  
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Antecedents  

 

1. En data 29 de desembre de 2000, el Ple municipal va aprovar definitivament la 

constitució i els estatuts de la societat d’economia mixta “Gestió Mediambiental de 

Roses, SL (ROSESNET)” per la prestació dels serveis públics de recollida i transport 

de residus sòlids urbans, la gestió selectiva de les fraccions de residu sòlid, la 

construcció i gestió de la deixalleria municipal, els serveis de neteja viària i de platges 

i aquells altres relacionats amb els anteriors, que l’ajuntament li encarregui, per una 

durada de 16 anys a partir de l’atorgament de la corresponent escriptura de 

constitució.  

 

2. En data 29 de desembre de 2000, el Ple municipal va resoldre el concurs convocat 

per a la selecció del soci privat per constituir la societat d’economia mixta, mitjançant 

la selecció de l’empresa Tractaments Alt Empordà, SL.  

 

3. La societat es va constituir mitjançant escriptura en data 3 de gener de 2001 per la 

qual cosa el termini es compleix el proper 3 de gener de 2017.  

 

4. En data 25 de juliol de 2016, el Ple municipal ha acordat aprovar la modificació dels 

Estatuts Socials de la societat, en el sentit d’incorporar en el seu article tercer 

l’obligació de continuar prestant per part de la societat contractista els serveis públics 

que constitueixen el seu objecte social, fins que un altre contractista es faci càrrec de 

la seva realització, a fi de garantir la continuïtat dels esmentats serveis, amb una 

durada màxima d’aquesta situació transitòria fins el 31/12/2017. 

 

5. En data 27 d’octubre de 2016 amb RE 2016018075, Gestió Mediambiental de Roses, 

SL (Rosesnet) ha sol·licitat la modificació del preu del contracte per a l’anualitat 2017, 

coincidint amb l’any de pròrroga d’aquest.  

6. Fins l’extinció i liquidació de la societat prestadora del servei, tots els bens inmobles i 

bens mobles, tals com construccions, instal·lacions, equips i maquinària adscrits al 

servei que quedaran en situació d’amortitzats al venciment del periode inicial 

conveniat, i que seran objecte de  reversió a l’Ajuntament a la data d’extinció i 
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liquidació de la societat, previa formalització de la corresponent Acta de Reversió, els 

podrà continuar usant i gaudint la societat prestodara del servei, amb les obligacions  

del seu bon us i exclusiu al servei, i de conservació i manteniment al seu càrrec. 

 

7. En data 28 de novembre de 2016 l’enginyer i l’enginyer tècnic municipal de l’Àrea 

d’Infraestructures i Serveis Públics emeten un informe favorable amb les següents 

consideracions i conclusions: 

 

“Consideracions  

 

Gestió Medi Ambiental de Roses (ROSESNET) ha estat prestant el servei durant 16 

anys. La finalització del contracte estava prevista en finalitzar l’any 2016, però 

recentment a través d’un acord del Ple de municipal s’ha acordat la modificació dels 

estatuts de la societat per permetre prorrogar-lo per un període d’un any, coincidint 

amb l’anualitat 2017, mentre s’ultima el procés de licitació per la prestació futura del 

servei. 

 

La maquinària, instal·lacions i equipaments adscrits al servei finalitzen el seu període 

d’amortització coincidint amb la finalització del contracte, per la qual cosa l’import que 

s’ha estat satisfent per aquest concepte (497.941,27 €/anual sense IVA) no procedeix 

abonar-lo durant la pròrroga del contracte (anualitat 2017).  

 

La vida útil teòrica de la gran majoria d’aquesta maquinària s’ha de considerar ja 

assolida, si bé en molts casos encara està en condicions de prestar servei per un 

període que s’estima curt, i essent previsible haver de realitzar certes reparacions, per 

raó del seu estat d’envelliment, que poden anar més enllà del concepte de 

manteniment que ja s’està abonant en el marc del contracte. En aquest sentit 

l’empresa proposa que l’ajuntament habiliti una partida de 55.000 € (IVA inclòs) per a 

reparacions extraordinàries.  

Cal tenir present també, que la operativa inicial del contracte s’ha hagut d’anar 

adaptant als nous sistemes de recollida que es deriven de la implementació del 

sistema de contenidors soterrats. Partint d’un sistema de càrrega posterior inicial, 

s’han hagut de fer modificacions en els vehicles, i incorporar-hi nous equips per 

permetre’n la seva recollida (càrrega superior i posterior). Aquest fet ha comportat en 
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alguns camions una reducció de la càrrega útil, així com també ha dificultat a nivell 

global la possibilitat d’ajust i de gestió de les rutes. Aquest fet s’ha vist incrementat a 

mesura que s’ha augmentat el nombre de contenidors soterrats instal·lats.  

 

L’empresa proposa un sistema per realitzar buidats intermitjos de vehicles en les rutes 

més llargues, en certes èpoques de l’any amb major generació de residu, utilitzant 

personal propi sense que signifiqui un increment de plantilla, amb un cost anual de 

34.643,25 € aplicant els costos derivats del conveni vigent. Aquest cost s’afegeix a 

l’apartat de personal, del servei de recollida.  

 

Atenent a l’esmentat als punts anteriors, a continuació s’exposa la comparativa entre 

la taula de preus vigent i la proposada:  

 

Taula de preus vigent: 

 

 RECOLLIDA NETEJA 

VIARIA 

MERCAT 

SETMANAL 

DEIXALLERI

A 

PLATGES PARCS 

INFANT. 

TOTAL 

Personal  987.487,97  373.123,17  19.918,08  107.732,14  68.892,04  47.761,32  1.604.914,72  

Desp explotació  413.273,38  206.924,36  3.027,44  61.350,15  54.465,01  24.495,57  763.535,91  

Subtotal  1.400.761,35  580.047,54  22.945,52  169.082,29  123.357,05  72.256,89  2.368.450,64  

Despeses 

generals (6%)  

84.045,68  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,42  142.107,04  

Benefici 

industrial (6%)  

84.045,68  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,42  142.107,04  

Subtotal  1.568.852,72  649.653,24  25.698,98  189.372,17  138.159,90  80.927,72  2.652.664,73  

Amortitzacions 

instal·lacions  

61.140,46  56.645,27  0,00  17.960,68  43.206,83  0,00  178.953,24  

Amortitzacions  165.388,50  89.149,67  0,00  9.625,39  5.248,67  49.575,80  318.988,03  

A compte 

increment 

conveni 

personal 2003-

2007  

424.631,91  197.058,85  0,00  54.628,81  34.933,77  0,00  711.253,34  
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Descompte pista 

skate  

0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  -2.572,85  -2.572,85  

TOTAL  2.220.013,59  992.507,03  25.698,98  271.587,04  221.549,16  127.930,67  3.859.286,47  

IVA 10 % i 21%  222.001,36  99.250,70  2.569,90  27.158,70  22.154,92  26.865,44  400.001,02  

TOTAL  2.442.014,95  1.091.757,73  28.268,88  298.745,74  243.704,08  154.796,10  4.259.287,48  

 

Taula proposada per a l’anualitat 2017: 

 

 RECOLLIDA NETEJA 

VIARIA 

MERCAT 

SETMANAL 

DEIXALLERIA PLATGES PARCS 

INFANT. 

TOTAL 

Personal  1.022.131,22  373.123,17  19.918,08  107.732,14  68.892,04  47.761,32  1.639.557,97  

Desp explotació  413.273,38  206.924,36  3.027,44  61.350,15  54.465,01  24.495,57  763.535,91  

Subtotal  1.435.404,60  580.047,53  22.945,52  169.082,29  123.357,05  72.256,89  2.403.093,88  

Despeses 

generals (6%)  

86.124,28  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,41  144.185,63  

Benefici 

industrial (6%)  

86.124,28  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,41  144.185,63  

Subtotal  1.607.653,15  649.653,23  25.698,98  189.372,16  138.159,90  80.927,72  2.691.465,15  

Amortitzacions 

instal.lacions  

0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  

Amortitzacions  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  

A compte 

increment 

conveni 

personal 2003-

2007  

424.631,91  197.058,85  -0,00  54.628,81  34.933,77  0,00  711.253,34  

Descompte 

pista skate  

0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  -2.572,85  -2.572,85  

TOTAL  2.032.285,06  846.712,08  25.698,98  244.000,97  173.093,67  78.354,87  3.400.145,64  

IVA 10 % i 21%  203.228,51  84.671,21  2.569,90  24.400,10  17.309,37  16.454,52  348.633,60  
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TOTAL 

CONTRACTE  

2.235.513,57  931.383,29  28.268,88  268.401,07  190.403,03  94.809,39  3.748.779,23  

 

Conclusions  

 

D’acord amb allò exposat a l’apartat d’antecedents i de consideracions prèvies, 

s’informa favorablement la modificació del preu del contracte amb la societat 

d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses, SL (ROSESNET).”. 

 

8. El dia 16 de gener de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer.- Text refós de la Llei de contractes de les Administracions públiques, aprovat pel 

Reial decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny.  

 

Segon.- Plec de clàusules tècniques i administratives particulars que regeixen el 

contracte vigent amb la societat d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses, SL 

(ROSESNET). 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, senyor 

Juan Manuel Fernández Martínez, s’adopta el següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar la modificació del preu del contracte a la societat d’economia mixta Gestió 

Mediambiental de Roses, SL (ROSESNET) d’acord amb la taula següent, per a 

l’anualitat 2017:  

 

 RECOLLIDA NETEJA 

VIARIA 

MERCAT 

SETMANAL 

DEIXALLERIA PLATGES PARCS 

INFANT. 

TOTAL 
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Personal  1.022.131,22  373.123,17  19.918,08  107.732,14  68.892,04  47.761,32  1.639.557,97  

Desp 

explotació  

413.273,38  206.924,36  3.027,44  61.350,15  54.465,01  24.495,57  763.535,91  

Subtotal  1.435.404,60  580.047,53  22.945,52  169.082,29  123.357,05  72.256,89  2.403.093,88  

Despeses 

generals (6%)  

86.124,28  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,41  144.185,63  

Benefici 

industrial (6%)  

86.124,28  34.802,85  1.376,73  10.144,94  7.401,42  4.335,41  144.185,63  

Subtotal  1.607.653,15  649.653,23  25.698,98  189.372,16  138.159,90  80.927,72  2.691.465,15  

Amortitzacions 

instal.lacions  

0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  

Amortitzacions  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  

A compte 

increment 

conveni 

personal 

2003-2007  

424.631,91  197.058,85  -0,00  54.628,81  34.933,77  0,00  711.253,34  

Descompte 

pista skate  

0,00  0,00  0,00  0,00  0,00  -2.572,85  -2.572,85  

TOTAL  2.032.285,06  846.712,08  25.698,98  244.000,97  173.093,67  78.354,87  3.400.145,64  

IVA  203.228,51  84.671,21  2.569,90  24.400,10  17.309,37  16.454,52  348.633,60  

TOTAL 

CONTRACTE  

2.235.513,57  931.383,29  28.268,88  268.401,07  190.403,03  94.809,39  3.748.779,23  

 

2. Establir una quantia màxima addicional de 55.000 (IVA inclòs) en concepte de 

reparacions extraordinàries fruit de l’estat d’envelliment de maquinària per a l’any 

2017, amb els condicionants següents:  

 

a) L’establiment d’aquesta partida, no pressuposa l’abonament íntegre 

d’aquesta.  

b) L’aprovació de la despesa per aquest concepte es realitzarà per part de 

l’òrgan municipal competent, prèvia sol·licitud per part de l’empresa, per la qual 
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cosa l’empresa ho haurà de sol·licitar prèviament aportant una memòria 

justificativa acompanyada de pressupost de l’actuació a realitzar.  

c) Per realitzar el pagament de les despeses que siguin aprovades, s’haurà de 

presentar factura justificativa de les reparacions fetes.  

 

3. Notificar-ho a Gestió Mediambiental de Roses SL (Rosesnet) i comunicar-ho al 

Departament d’intervenció de la corporació per al seu coneixement i efectes. EXP: 

5544/2016**. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- El nostre grup s'abstindrà en aquest punt. Haguéssim preferit que 

aquesta modificació, o aquesta ampliació del contracte, no hi fos perquè haguéssim pres 

la decisió, sobre quin model de gestió de residus volíem, quan creiem que tocava que és 

quan el contracte de Rosesnet arriba al seu final natural –  el desembre de l’any passat – 

i, pel que sigui, això no va poder ser.  

 

No deixa de ser veritat que fa molt de temps que sabíem quan s’acabava el contracte. A 

més a més, com molt bé ha dit el regidor, acabar el contracte realment quan tocava – que 

era el desembre – tenia un avantatge i era que malgrat part de la maquinària ja ha 

sobrepassat el seu temps d’amortització encara és útil però, s’entén que, al llarg d’aquest 

any n’acabarem d’esgotar la seva vida útil. Per tant, de cara a l’any vinent, que haurem 

de debatre si assumim la prestació del servei o no, estarem més lligats perquè tindrem 

menys maquinària disponible i menys temps per comprar-ne de nova, si és que n’hem de 

comprar.  

 

Malgrat tot, la cosa ha anat així, ara no hi ha marxa endarrere i, per tant, la necessitat de 

prorrogar un any més de vida Rosesnet és evident per la qual cosa no hi votarem en 

contra. L’únic que sí que demanem, és que creiem que això ha de servir com a 

experiència i, entre tots, hem d’intentar que això no torni a passar – que no ens torni a 

enganxar el tren. Per tant, ens hauríem de posar a treballar, com més aviat millor, en 

decidir quin és el model de gestió que volem per l’any que ve i preparar-ho tot perquè 

quan l’haguem de començar a implementar ho tinguem tot llest. 
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En aquest sentit recordar que el nostre grup ja va presentar, el passat mes de novembre, 

una moció per crear una taula d’estudi – que avui a la Junta de Portaveus n’hem dit grup 

de treball però és igual perquè el nom no fa la cosa. Un òrgan de debat i de seguiment 

per acumular, entre tots, el màxim d’informació per prendre la decisió de forma adequada, 

que hauríem de fer al més aviat possible i posar fil a l’agulla.  

  

Simplement, doncs, que ens serveixi l’experiència per fer les coses amb temps. Creiem 

que, ara que ja estem a finals de gener, comença a ser tard per posar-nos’hi i, una 

vegada més, reivindiquem que quan abans ens hi posem, quan abans convoquem aquest 

grup de treball i ens posem a treballar en això, serà molt millor per tots. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- En referència amb el que ha comentat el senyor Joan Plana 

d’aquesta taula de treball o comissió d’estudi, preguntar sí aquesta és abans o després 

de la licitació perquè no ho hem entès. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- Sí és per millorar i que el que es pretén és que les necessitats 

dels nostres veïns estiguin cobertes, el nostre grup no tindrà cap problema en votar que 

sí a aquesta moció. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Primer de tot donar la benvinguda a tots els assistents, ja que avui 

hi ha molta gent i la sala de plens fa goig. 

 

Dit això i en la línia del que marcava el company Joan Plana, l’equip de govern sabia 

perfectament que el contracte amb Rosesnet finalitzava el 31 de desembre de 2016.  Per 
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tant, aquesta pròrroga ve condicionada perquè no hi ha volta de full, s’ha de fer, per la 

qual cosa tindrem el mateix sentit de vot, que serà una abstenció.  

 

Una abstenció per no dir un no que l’equip de govern es mereixeria perquè, la ineficàcia 

d’un equip de govern que sap que el contracte amb una empresa que presta un servei 

molt important per Roses està a punt de vèncer, el primer que ha de fer l’equip de govern 

és posar fil a l’agulla i intentar resoldre-ho al més aviat possible. El fet que no s’hagi pogut 

tancar, crear una taula de municipalització – com es crearà aquest òrgan d’estudi – o bé, 

contractar una nova empresa que prestés els serveis que ha fet Rosesnet durant aquests 

16 anys, ens hauria estalviat gairebé 100.000 euros aquest any. Aquesta es tracta d’una 

partida de previsió i ningú pot dir que les reparacions d’una maquinària que ha arribat al 

final de la seva vida útil, pugui ser superior.  

 

Per això, en aquest Ple, s’aprovarà aquesta modificació amb una partida de 55.000 euros 

per reparacions extraordinàries i, per altra banda, una altra partida de 34.643 euros que 

anirà adreçada a augmentar les hores de treball del personal. Evidentment, això no farà 

créixer el nombre de treballadors que l’empresa té contractats però sí que, per culpa de 

les deficiències de la maquinària que tenen, hauran de fer, segurament, més hores en 

trasllats – com ha dit el regidor ponent –, hi haurà un increment de desplaçaments i més 

viatges quan hi hagi més càrrega.  

 

En global, això puja gairebé 100.000 euros i ningú ens pot dir que sigui una xifra tancada, 

sinó que pot ser superior però també pot ser inferior. Però, d’entrada, hi ha aquesta 

previsió i si s’hagués pres la decisió quan tocava, possiblement ara mateix aquest 

problema d’increment de costos no el tindríem a sobre de la taula. 

 

 

RESPOSTES DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Per respondre una mica a tots, demanaria que féssim una mica de 

memòria. El plec de prescripcions tècniques estava preparat i ja va començar des de feia 

molt de temps. Però va entrar, precisament, la moció i es va posar sobre la taula la 

possibilitat que no fos una licitació directa. De fet s’havia encarregat – no recordo si, fins i 
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tot, va ser abans de la moció – un estudi social per veure com afectava als treballadors, si 

era d’una manera o d’una altra.  

 

Tenir cura i modificar els pressupostos, es va fer amb temps. Si no s’hagués pogut fer, 

haguéssim fet una licitació o hauríem hagut de fer, rapidíssimament, el que hagués estat 

necessari. Però vàrem buscar la manera pausada, legal i tranquil·la per poder treballar, 

durant aquest any, aquest estudi – si es municipalitza o si es treu la gestió a licitació.  

 

Dir al senyor Manel Escobar que no podem fer la licitació primer i després l’estudi. Primer 

el que hem de demanar és un estudi econòmic de què suposaria municipalitzar-ho o 

licitar-ho. Sort que tenim el plec de prescripcions tècniques i els estudis econòmics que ja 

ens diuen el que costaria si haguéssim de treure-ho a licitació. Com ja s’ha comentat 

avui, en Junta de Portaveus, també tenim el document de com afectava el personal a 

nivell social. I aquest document serà el primer que es farà arribar. S’explicarà el plec de 

prescripcions tècniques que ja s’havia treballat per l’empresa que es va encarregar i que 

va guanyar el concurs per fer-lo i redactar-lo. Després hem d’encarregar – i amb això 

estic d’acord que s’ha de fer ja – perquè aquest estudi econòmic l’hem de tenir a sobre de 

la taula per veure, i decidir, què és millor pel poble de Roses – si una opció o l’altre. En tot 

cas, no ens ha enganxat el toro. Simplement vàrem rectificar i decidir mirar-ho.   

 

En resposta a la intervenció del senyor José Antonio Valdera és cert que no sabem quan 

gastarem però, en tot cas, agrair-li que no faci la dissertació del dia de l’aprovació del 

pressupost quan va voler incidir amb què el fet que no paguéssim els 500.000 euros i que 

rebaixéssim el preu que ens costava fins a l’any passat Rosesnet era en detriment del 

servei. Ja ha vist que no. És perquè no hem de pagar les amortitzacions. Ens pot costar 

100.000 euros, però el servei no es veurà afectat. 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-

AM) 

Sr. Joan Plana.- Tot i no haver tingut temps de buscar les dades més exactes, la 

cronologia dels fets és important. Qui primer va anunciar que l’execució sobre una decisió 

– que ja estava prèviament presa – de com gestionar Rosesnet no seria al desembre del 
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2016 sinó que s’allargaria un any més va ser l’equip de govern – no recordo exactament 

si va ser el juliol, agost, setembre del 2016 – i nosaltres, de fet – 

personalment recordo – li vàrem dir que, ja que treien el tema, creiem que abans d’exercir 

un grau de gestió determinat – ja estaven redactant el plec de condicions i la regidora 

Verònica Medina els va preguntar quina empresa ho havia fet, ... – nosaltres pensàvem 

que, abans de fer això, ho hauríem de discutir. És cert que vostès van avenir-se a 

discutir-ho perquè quan vàrem presentar la moció hi van votar a favor. 

 

Però la cronologia és a la inversa de com ho explica l’alcaldessa. Vostès ens van dir que 

decidien ampliar-ho un any més i nosaltres vàrem dir que, si teníem un any més, ho 

estudiéssim. Deixar-ho clar perquè tal com ho ha explicat l’alcaldessa sembla que la cosa 

hagués anat al revés.  

 

Com he dit, no passa res, perquè ara ja està fet i no hi votarem en contra. Simplement 

volia matisar-ho perquè quedés clar com havia anat la cosa.   

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- És cert que, durant els pressupostos municipals, vaig informar la 

ciutadania que hi havia una sèrie de retallades quant a la neteja de platges,  manteniment 

de gronxadors, recollida de residus i escombraries. Vostès van argumentar que aquestes 

retallades eren perquè hi havia una sèrie de maquinària que ja estava amortitzada i, per 

tant, aquesta amortització suposaria que hi hagués menys partida per aquestes àrees. 

Nosaltres simplement ens vàrem limitar a dir que el fet que hi hagués aquestes retallades 

perquè hi havia l’amortització d’aquesta maquinària no ens impedís que el servei que es 

prestés fos de qualitat. Només vàrem advertir. 

 

De moment ara han sortit 100.000 euros més, i no se sap si aquestes partides finalment 

augmentaran i si es veurà afectat, o no, el servei, ja sigui perquè hi hagi algun increment 

pel que fa a aquestes tasques de manteniment de les reparacions, d’hores del personal o 

perquè aquesta maquinària que queda en desús, potser fins i tot s’ha de canviar i 

substituir per altra nova. Pot ser que s’espatlli, això és imprevisible, de manera que fins i 
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tot pot ser que no acabi el servei no. Per tant, no podem dir si realment aquestes 

retallades o aquest menor pressupost per aquestes partides, ha tingut realment, o no, una 

incidència.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Sí que és cert que nosaltres vàrem dir-ho primer. Però quan el grup 

d’Esquerra ens ho va proposar i abans que presentessin la moció, nosaltres sí que 

teníem demanat el nostre informe social. La nostra proposta inicial era, evidentment, 

treure la licitació, però sí que hi havia la possibilitat de mirar si hi havia alguna altra 

possibilitat. En tot cas sí que té raó el senyor Joan Plana.  

 

No recordo si va ser per algun problema, si va ser que el plec de condicions tècniques 

tenia alguna dificultat que vàrem veure a última hora.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: VUIT (8) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner, Fèlix Llorens i José M. Alvarez. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: NOU (9) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  
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4.- Aprovar inicialment el conveni de donació,  a títol gratuït, i el document 

anomenat -Modificació puntual 1 - Mas de les Figueres del Pla general d’ordenació 

urbana (PGOU) de Roses, novament en vigor des de la sentència d’anul·lació del 

Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM)», a l’avinguda de Rhode, 209-221 de 

Roses, d’iniciativa municipal. 

 

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'Àrea d'Urbanisme, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Antecedents  

 

1. En data 31 d’octubre de 2014, RE 16653/14, Josep Oriol Martí Bagué, propietari de la 

finca de l’avinguda de Rhode, 209-221 de Roses, proposa a l’Ajuntament donar una 

part d’aquesta finca. 

La proposta de donació comporta la condició que l’Ajuntament destini el terreny, d’uns 

2.066 m², preferentment a jardí urbà d’ús públic, i parcialment a equipament públic 

amb una edificació destinada a sala d’exposicions i activitats educatives i culturals 

d’àmbit local, respectuosa amb l’entorn del Mas de les Figueres.  

En el punt cinquè de l’esmentat document (RE 16653/14), s’estableix que: “... el 

terreny que se cedeix està qualificat, actualment, com a edificació i jardí protegit 

privat. Per tant, l’Ajuntament farà l’oportuna segregació i el canvi de qualificació, 

passant a ser equipament i jardí protegit públic.” 

 

2. La Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de Girona en sessió del dia 16 de gener 

de 2015, RE 5828/16.04.2015, acorda, per unanimitat, emetre informe favorable no 

vinculant respecte a la consulta sobre la proposta de modificació puntual del Pla 

d’ordenació urbanística municipal (POUM), d’una porció de la finca del Mas de les 

Figueres de Roses. 

 

3. El Ple de l’Ajuntament del 27 d’abril de 2015 acorda aprovar inicialment el document 

anomenat “Modificació puntual núm. 6 del POUM de Roses a l’àmbit del Mas de les 

Figueres, avinguda de Rhode, 209-221”, redactat l’abril del 2015 que inclou el conveni 

de donació, a títol gratuït, de la porció de la finca situada a l’avinguda de Rhode, 209-
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221, propietat de Josep Oriol Martí Bagué;  se sotmet a informació pública i es 

demanen, a les administracions sectorials, els informes preceptius. Posteriorment,  el 

Ple de l’Ajuntament del 28 de setembre de 2015,  acorda aprovar-ho  provisionalment. 

 

4. La Junta de Govern Local del 29 de febrer de 2016 acorda donar-se per assabentada 

de l’informe favorable, de 3 de febrer de 2016, emès per la directora general de la 

Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del Mar del MAGRAMA (RE 

2660/16.02.2016)  i sol·licitar a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, 

l’aprovació definitiva de l’esmentada modificació puntual. 

 

5. El 2 de març de 2016 entra en vigor el Pla general d’ordenació urbana (PGOU) de 

Roses, atès que el Tribunal Suprem, Sala del Contenciós Administratiu, mitjançant 

interlocutòria de 4 de febrer de 2016, declara la inadmissió del recurs de cassació 

interposat per l’Ajuntament de Roses contra la Sentència núm. 89 del Tribunal 

Superior de Justícia de Catalunya, de 23 de febrer de 2015, que estimava la nul·litat 

del Pla d’ordenació urbanística municipal (POUM) de Roses (DOGC núm. 7123/16, de 

19.05.2016). 

6. La Junta de Govern Local del 8 d’agost de 2016 acorda encarregar als serveis tècnics 

de l’Àrea d’Urbanisme la redacció de la Modificació puntual del Pla general 

d’ordenació urbana (PGOU) de Roses, a l’àmbit del Mas de les Figueres, a l’avinguda 

de Rhode, 209-221, de Roses, atès que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona 

del 27 de maig de 2016, RE 11411/16, ha acordat retornar la documentació de 

l’expedient perquè, a conseqüència de la sentència del Tribunal Superior de Justícia 

de Catalunya de 23 de febrer de 2015,  ha deixat de tenir vigència. 

 

7. Amb data octubre del 2016, l’arquitecte municipal, cap del Departament de 

Planejament i Execució Urbanística de l’Àrea d’Urbanisme, redacta el document 

anomenat «Modificació puntual núm. 1-  Mas de les Figueres del PGOU de Roses, 

novament en vigor des de la sentència d’anul·lació del POUM de Roses», autenticat 

pels serveis tècnics municipals amb la referència 2DUN, de data 30.11.2016.  

L’objecte d’aquesta Modificació puntual és poder destinar, parcialment, la finca de 

titularitat privada a Sistema d’espais lliures. Això significarà obtenir un espai amb una 

qualitat urbana important en el front de mar del municipi. 
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De la finca matriu se segrega una parcel·la, de forma lleugerament trapezoïdal, amb 

un front de 25 m de l’avinguda de Rhode i de 33,50 m de façana al carrer dels 

Pescadors, amb un total de 2.066 m² de superfície i, una profunditat mitjana d’uns 70 

ml, segons descripció de la donació per a ús públic. Es qualifica de Sistema d’espais 

lliures, subsistema de jardins (clau C2). 

A l’interior d’aquesta superfície es delimita un espai de forma trapezoïdal de 445 m² 

de superfície amb un front de 14 m al carrer dels Pescadors, amb la finalitat d’enquibir 

un edifici per a ús cultural amb una superfície màxima de 267  m² en planta baixa. Es 

qualifica de Sistema d’equipaments comunitaris per a ús social i cultural. 

El document està compost de memòria descriptiva i justificativa de l’interès públic, les 

normes urbanístiques que li són d’aplicació, els plànols d’informació i d’ordenació i el 

conveni de donació. 

 

8. Amb data 20 de desembre de 2016, els serveis jurídics municipals de l’Àrea 

d’Urbanisme informen la tramitació a seguir per a l’aprovació del conveni  i del 

document de la modificació puntual esmentada. 

9. Amb data 12 de gener de 2017 la interventora accidental informa que: 

 Pel que fa a la despesa relativa a la fase a) d’execució de la urbanització de 

l’espai lliure que puja a un import total de 143.278,00 euros:  

 En el pressupost per a l’exercici 2017 existeix consignació adequada i 

suficient per import de 50.000,00 euros.  

 I al programa d’inversió plurianual 2017-2020, anualitat 2018, hi ha prevista 

la diferència (100.000,00 euros).  

 Pel que fa a la despesa relativa a la fase b) construcció de l’equipament d’un 

import total de 592.299,00 euros:  

 No està prevista ni en el pressupost vigent per a 2017, ni en el plurianual 

2017-2020, motiu pel qual, caldrà condicionar-la suspensivament a 

l’existència de crèdit adequat i suficient en els pressupostos respectius.  

 

10. El dia 23 de gener de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 
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Primer. Pla general d’ordenació urbana  (PGOU)  de Roses. 

 

Segon. Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 

d’urbanisme -LUC- (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010), modificat per la Llei 3/2012, de 22 

de febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

 

Tercer.  Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 

d’urbanisme -RLUC- (DOGC núm. 4682, de 27.07.2006). 

 

Quart. Decret 64/2014, de 13 de maig, pel qual s’aprova el Reglament sobre protecció de 

la legalitat urbanística (DOGC núm. 6623, de 15.05.2014).  

 

Cinquè. Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 

activitats i serveis dels ens local -ROAS- (DOGC núm.2066, de 23.06.1995). 

 

Sisè. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 

municipal i de règim local de Catalunya (DOGC núm. 3887, de 20.05.2003). 

 

Setè. Ordre PTO/343/2005, de 27 de juliol, per la qual s’estableixen els requisits tècnics 

de la presentació, en suport informàtic, de les normes urbanístiques de les figures de 

planejament urbanístic als òrgans de la Generalitat de Catalunya competents per a la 

seva aprovació definitiva (DOGC núm. 4439, de 02.08.2005). 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme, senyor Carles Pàramo i 

Ponsetí, s’adopta el següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar inicialment els documents següents: 

1) «Conveni de donació a títol gratuït de la porció de terreny de 2.066 m² de la finca 

situada a l’avinguda de Rhode, 209-221», entre Josep Oriol Martí Bagué, 

propietari de la finca i l’Ajuntament de Roses. 
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2) «Modificació puntual núm. 1-  Mas de les Figueres del PGOU de Roses, novament 

en vigor des de la sentència d’anul·lació del POUM de Roses», redactat per 

l’arquitecte municipal, cap del Departament de Planejament i Execució Urbanística 

de l’Àrea d’Urbanisme l’octubre del 2016, autenticat pels serveis tècnics 

municipals amb la referència 2DUN, de data 30.11.2016. 

 

S’assenyala com a condició que l’execució de la fase b) de la present modificació 

objecte d’aprovació inicial, consistent en la construcció de l’equipament públic, no 

s’executarà fins a disposar de crèdit adequat i suficient, previst en el pressupost 

municipal del proper quadrienni. 

 

2. Suspendre pel termini màxim de dos anys, l’atorgament de llicències de parcel·lació 

de terrenys, d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, 

d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i altres autoritzacions municipals 

connexes, de conformitat amb el plànol de delimitació dels àmbits subjectes a 

suspensió de llicències i de procediments. 

 

3. Sotmetre els esmentats documents  a informació pública pel termini d’un mes, 

mitjançant anunci publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en el 

Butlletí Oficial de la Província de Girona, en dos diaris de difusió comarcal, en el tauler 

d’edictes electrònic (e-tauler)  de la web municipal www.roses.cat, perquè qualsevol 

persona ho pugui consultar a l’Oficina del Servei d’Atenció al Ciutadà (SAC) de 

l’Ajuntament de Roses (pl. Catalunya, 12-13) en horari laborable (de dilluns a 

divendres, de 9 a 14 h) i presentar les al·legacions que consideri oportunes, juntament 

amb un plànol de delimitació de l’àmbit subjecte a suspensió. 

 

4. Sol·licitar, simultàniament al tràmit d’informació pública, informe, per raó de les seves 

competències, a les administracions sectorials de l’Estat i de la Generalitat de 

Catalunya, que es relacionen a continuació: 

 Servei Provincial de Costes a Girona del Ministeri d’Agricultura, Alimentació i 

Medi Ambient (MAGRAMA) 

 Servei de Costes del Departament de Territori i Sostenibilitat  

 Comissió Territorial del Patrimoni Cultural de Girona del Departament de Cultura 
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 Direcció General de Protecció Civil: 

 Subdirecció General de Programes de Protecció Civil del Departament 

d’Interior  

 Regió d’Emergències de Girona 

 

5. Fer constar que, pel que fa al conveni de donació: 

a) En el cas que no es presentin al·legacions, s’entendrà aprovat sense la necessitat 

d’adoptar cap altre acord. 

b) L’eficàcia del conveni queda condicionada a la publicació de l’acord d’aprovació 

definitiva de la modificació puntual a dalt esmentada. 

c) Un cop aprovades les clàusules del conveni, l’Ajuntament trametrà l’acord i una 

còpia del document a la Direcció General d’Administració Local del Departament 

de Governació de la Generalitat de Catalunya (atès l’article 309 del ROAS). 

6. Facultar a l’alcaldessa presidenta per a la signatura del conveni. 

 

7. Agrair a Josep Oriol Martí Bagué la donació, que ha realitzat a l’Ajuntament de Roses, 

d’una porció de terreny de la finca del Mas de les Figueres. 

 

8. Notificar-ho a Josep Oriol Martí Bagué i comunicar-ho a la Unitat de Patrimoni de 

l’Ajuntament, per al seu coneixement i efectes. 

 

9. Aquest és un acte de tràmit, no definitiu en via administrativa, i per tant, no és 

susceptible de recurs. Exp.: 2016/005300 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Fent una exposició dels antecedents: l’octubre del 2014, el senyor 

Josep Oriol Martí Bagué va manifestar – per escrit – la intenció de donar 2.000 m2 de la 

finca de la seva propietat a l’av. de Rhode, que tots coneixem com El Mas de les 

Figueres. A partir d’aquella donació es va passar pel Ple, es va acceptar la donació i es 

va iniciar la modificació del pla general que es recaria, d’acord amb el POUM, per poder  

fer efectiva la segregació de la finca. Es requerien informes de Cultura, de Costes i 

l’aprovació de la Comissió Territorial d’Urbanisme.  
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Tota aquesta tramitació va anar avançant – des de l’octubre del 2014 – fins a arribar a 

l’abril de l’any passat en què, amb sentència ja definitiva, el POUM del 2010 va quedar 

anul·lat. Aleshores, per desgràcia pel poble i, gairebé, per vergonya davant d’aquest 

senyor que intenta fer donació a títol absolutament gratuït, sense cap mena de 

compensació a canvi, li hem hagut de dir que no es pot acceptar aquella donació o que 

no es pot fer efectiva fins que no haguem renovat – ara ja d’acord amb el Pla General 

d’Ordenació Urbana de l’any 1993 – o fins que no tinguem feta, altre cop, aquesta 

modificació. 

 

Tristament l’Administració o la legalitat funcionen d’aquesta manera. A partir d’avui, amb 

aquesta proposta, iniciem de nou tota aquesta tramitació. Primer a Cultura, després a 

Costes i després a la CTU. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- Nosaltres, com no pot ser d’altra manera votarem a favor del Conveni. 

Aprofitar per agrair, una vegada més, a la persona que ha fet donació del terreny ja que, 

gràcies a això, ens permetrà tenir una zona verda en un espai immillorable de la nostra 

vila. Simplement, doncs, expressar la nostra congratulació, la nostra joia, de poder 

aprovar punts així perquè, realment, actes d’aquest estil se’n veuen pocs, per desgràcia, i 

ajuden molt a millorar, de mica en mica, la imatge, la fisonomia del nostre municipi, els 

espais públics i, per tant, un patrimoni més que adquireix avui la ciutadania. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Expressar també el nostre agraïment al senyor Josep Oriol Martí 

Bagué per aquesta donació. La proposta que tenim al sistema públic d’internet estableix 

que l’Ajuntament ha de destinar aquests terrenys a jardí d’ús públic i,  parcialment, a 

equipament públic. Una edificació, que suposem, s’haurà de destinar a sala d’exposicions 

i activitats educatives i culturals d’àmbit local respectuosa amb l’entorn del Mas de les 

Figueres.  
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També entenem que aquest jardí d’ús públic servirà per connectar els carrers Pescadors 

amb l’avinguda de Rhode. Alhora veiem que en aquesta proposta d’acord no s’esmenta 

un tema, del qual ja en vàrem parlar a la Comissió Informativa, que és que aquest jardí 

d’ús públic estigués tancat durant la nit. En principi aquesta proposta no ho contempla 

però entenem que, finalment, aquest jardí connectarà les dues vies i podrà ser utilitzat per 

tota la ciutadania; entenem que a peu i que els cotxes no hi podran passar. 

 

Per acabar tornar a felicitar el senyor Josep Oriol Martí Bagué i agrair-li aquesta donació. 

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Donar les gràcies pel vot afirmatiu que, com bé ha dit el senyor Joan 

Plana, no podíem dir que no. Efectivament és una bona notícia. Repetint el que ja vàrem 

dir fa dos anys, es tracta d’aconseguir un espai gratuït pel poble de Roses, davant de 

mar, al costat d’una finca tan emblemàtica pel nostre poble com és el Mas de les 

Figueres, que permetrà, durant tot el dia, el pas de persones que van entre el carrer 

Pescadors i l’avinguda de Rhode – és a dir, entre la platja i un carrer a segona línia. I no 

només el pas sinó també l’estada perquè la finalitat, i el motiu pel qual se’ns dona 

aquesta finca, és, precisament, perquè es faci un jardí urbà al mig del poble. 

 

Malauradament en llocs cèntrics i d’estada hi ha la previsió, que si cal i si arribés el 

moment, es pogués tancar a partir de certa hora. Això es veu a moltes ciutats i molts llocs 

d’arreu del món on els espais urbans de dins de les grans ciutats es tanquen per evitar 

que s’hi facin activitats incíviques.  

 

Per altra banda, el senyor Josep Oriol Martí Bagué en diferents converses, mantingudes 

en les diverses ocasions que va haver de venir per fer la donació, va dir que si ens 

interessés – en un moment determinat – o que el poble de Roses decidís que li feien falta 

uns 250 m2 per fer una sala d’exposicions o alguna cosa – la finca és molt gran (2.066 

m2) de manera que 250 m2 són molt poca cosa –, amb planta baixa i un soterrani, s’hi 

podria fer un equipament d’ús ciutadà. Un espai en positiu: sala d’exposicions, petits 

concerts de petit format... a l’entorn del jardí i al costat del Mas.  
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Aquesta és la intenció per la qual es va donar. Per tant, efectivament, com han dit els 

regidors, no podem dir que no, només faltaria. Repetir doncs, l’agraïment per la paciència 

que ha tingut el senyor Bagué, per les vegades que li hem fet firmar papers, que l’hem fet 

venir a l’Ajuntament i per les vegades que li hem dit: ‘encara no, encara no i encara no’.  

 

Afegir que aquest edifici, de moment, no està ni als pressupostos. De fet no hi està 

pensat perquè no és una obligació fer-lo sinó que és una opció que el poble de Roses té. 

Al govern que toqui, en el moment que correspongui, ho decidirà.  

 

Per tant, res més que unir-nos a aquesta petició, que de fet ja està escrita a la proposta, 

d’agraïment. 

 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

5.- Revocació i nou nomenament d’instructors d’expedients sancionadors, de 

responsabilitat patrimonial i d’esmena de deficiències 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent:  

 

Antecedents  

 

1. Mitjançant Decret de l’Alcaldia número 296/07.02.14, de data 29 de gener de 2014, es 

va nomenar el senyor Agustí Arroyo Fuentes instructor dels expedients sancionadors 

en matèria de trànsit amb efectes 1 de febrer de 2014, qui actualment no està 

desenvolupant aquestes tasques en l’organització de Xaloc.   

 

2. Mitjançant Decret de l’Alcaldia número 1835/26.06.15, de data 18 de juny de 2015, 

ratificat per acord de Ple en sessió ordinària de data 27 de juliol de 2015, es varen 

nomenar els instructors dels expedients sancionadors que poguessin incoar-se per les 
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infraccions de les ordenances municipals, segons les Àrees de competència 

assignades, als regidors responsables de cada Àrea, concretament: 

 

En matèria urbanística    Carles Pàramo i Ponsetí 

En matèria de mercat mpal. de no sedentaris Fèlix Llorens Palou 

En matèria de mercat cobert municipal  Fèlix Llorens Palou 

En matèria de cultura     Francesc Giner Ballesta 

En matèria de medi ambient    Carles Pàramo i Ponsetí 

En matèria de serveis i residus Juan Manuel Fernández   

Martínez 

En matèria d’ocupació de la via pública  Juan Manuel Fernández 

Martínez 

 

3. D’altra banda, i en l’àmbit d’altres matèries, consta en aquest Ajuntament que la 

instrucció de determinats expedients s’està duent a terme per part de regidors. 

Concretament, l’òrgan instructor dels expedients de responsabilitat patrimonial 

correspon a l’alcaldessa de la corporació, i l’expedient d’esmena de deficiències de 

les activitats correspon al senyor Carles Pàramo i Ponsetí, regidor responsable de 

l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient d’aquesta corporació. 

 

4. Amb data 12/12/2016, RE 20543, la Xarxa Local de Municipis de la Diputació de 

Girona, a qui l’Ajuntament de Roses té delegada la potestat sancionadora per les 

infraccions a les ordenances municipals, inclosa la resolució de recursos, ha tramès 

un informe segons el qual es recomana concentrar en una única administració tant 

l’òrgan sancionador com l’instructor, tant per la jurisprudència recaiguda  al respecte, 

com per qüestions d’eficàcia i simplificació administrativa i compliment de terminis que 

poden determinar la prescripció de les infraccions i/o la caducitat dels procediments 

sancionadors.  

 

5. Els Serveis Jurídics d’aquesta corporació, en data 28 de desembre de 2016, han 

emès un informe al respecte.  

 

6. El dia 23 de gener de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 



 
 

 
 

A
C

T
S

0
0
0
6
 

Fonaments de dret 

 

Primer. Article 9.2 del Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el 

text refós de la Llei de l’estatut bàsic de l’empleat públic segons el qual «En todo caso, el 

ejercicio de las funciones que impliquen la participación directa o indirecta en el ejercicio 

de las potestades públicas o en la salvaguardia de los intereses generales del Estado y 

de las Administraciones Públicas corresponden exclusivamente a los funcionarios 

públicos, en los términos que en la ley de desarrollo de cada Administración Pública se 

establezca».  

 

Segon.- Article 63.1 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú 

segons el qual «Los procedimientos de naturaleza sancionadora se iniciarán siempre de 

oficio por acuerdo del órgano competente y establecerán la debida separación entre la 

fase instructora y la sancionadora, que se encomendará a órganos distintos».  

 

Tercer.- L’informe de la Xarxa Local de Municipis de la Diputació de Girona que figura als 

antecedents, recull jurisprudència al respecte i aconsella que la instrucció dels 

procediments sancionadors recaigui sobre funcionaris del seu organisme. Així mateix, 

proposa la revocació del nomenament de l’instructor que figura a l’antecedent primer per 

motius d’organització interna i el nomenament de dos funcionaris per a la instrucció i la 

secretaria d’aquests expedients. 

 

Quart.- Es competència del Ple l’adopció de l’acord que a aquest efecte s’adopti. 

 

L’alcaldessa presidenta de la corporació, senyora Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple l’adopció del següent 

 

ACORD:  

 

1. Revocar el nomenament de l’instructor dels expedients sancionadors en matèria de 

trànsit i dels instructors de la resta d’expedient sancionadors de les ordenances 

municipals que recau en regidors d’aquest Ajuntament, detallats a l’antecedent primer 

i segon. 
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2. Nomenar a la senyora Sara Mora Pumarola, tècnic responsable del Departament de 

Multes de Xaloc, instructora dels expedients sancionadors que s’incoïn per les 

infraccions de les ordenances municipals de Roses, i nomenar a la senyora Núria 

Prado i Andreu, directora de l’Àrea de Gestió Tributària i Recaptació de Xaloc, com a 

secretària d’aquests expedients. 

3. Nomenar a la tècnica d’administració general de l’Ajuntament de Roses, senyora 

Mònica Palliser i Soler, instructora dels expedients de responsabilitat patrimonial; i al 

funcionari senyor Jordi Roig i Guitart, instructor dels expedients d’esmena de 

deficiències i en la seva absència, al funcionari senyor Sebastià Villena Nicolau.   

 

4. Publicar-ho al Butlletí Oficial de la Província (BOP) de Girona i al web municipal. 

 

5. Notificar-ho als interessats i comunicar-ho a XALOC, per al seu coneixement i efectes. 

Exp. 2016/006458  

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

6.- Donar comptes de la convocatòria de la plaça vacant de jutge/ssa de pau titular 

de Roses i, en el seu cas, la de jutge/ssa de pau substitut/a 

 

L’alcaldessa presidenta de  la corporació informa al Ple de l’adopció del Decret de 

l’Alcaldia número 53/13-01-2017, de data 11 de gener de 2017, amb el següent contingut: 

 

“Antecedents 

 

1. En data 20 de desembre de 2016, la Secretaria de Govern del Tribunal Superior 

de Justícia de Catalunya tramet un escrit de data 23 de novembre de 2016 i 

registre d’entrada en aquesta corporació núm. 21165, amb el qual adjunta 

certificat adoptat per la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de 

Catalunya en què accepten la renúncia de la senyora Sílvia Ferrer Ferrer al càrrec 

de Jutgessa de Pau titular de Roses. 
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2. Així mateix, ens emplacen perquè iniciem els tràmits oportuns per a la 

designació d’un nou jutge de pau titular, d’acord amb l’article 101 de la Llei 

Orgànica del Poder Judicial concordants amb els articles 4, 5, 6 i 7 del Reglament 

3/1995, de 7 de juny, dels jutges de pau. 

 

3. Amb data 30 de desembre de 2016 la tècnica jurídica adjunta a Secretaria ha 

emès un informe favorable al respecte. 

 

4. Amb data 9 de gener de 2017 la tècnica jurídica adjunta a Secretaria ha emès 

un informe complementari a l’informe emès amb data 30 de desembre de 2016.  

 

Fonaments de dret 

 

Primer. El règim aplicable és l’establert a l’article 99 i següents de la Llei Orgànica 

6/1985, d’1 de juliol, del Poder Judicial i el Reglament núm. 3/1995, de 7 de juny, 

de jutges de pau, aprovat pel Consell General del Poder Judicial.  

 

Segon. L’òrgan competent per a acordar l’elecció del jutge/ssa de pau o del seu 

substitut/a és el Ple de l’Ajuntament. L’elecció requereix una majoria qualificada: el 

vot favorable de la majoria absoluta dels seus membres. 

 

Tercer.  D’acord amb allò establert als articles 101 i següents de la Llei Orgànica 

6/1985, d’1 de juliol, del Poder Judicial, així com a l’article 5 del Reglament 

3/1995, de 7 de juny, de jutges de pau, procedeix la provisió de la plaça mitjançant 

anunci públic de la convocatòria, a l’objecte de poder presentar sol·licituds 

quantes persones estiguin interessades en ésser designades per a desenvolupar 

el càrrec de jutge/ssa titular de Roses i compleixin els requisits establerts en 

l’esmentada normativa. 

 

Un cop finalitzat el termini de presentació d’instàncies, a la vista de les 

presentades, el Ple de l’Ajuntament, en acord adoptat per majoria absoluta dels 

seus membres, escollirà i designarà el càrrec de jutge/ssa de pau titular, d’entre 

les persones que reuneixin els requisits d’idoneïtat pel càrrec, en compliment 

d’allò previst als articles 303 i 389 de la Llei Orgànica del Poder Judicial. 
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Resolució 

 

Per tot això, en virtut de les atribucions que m’han estat legalment conferides 

 

RESOLC: 

 

1. Convocar mitjançant anunci públic la plaça vacant de jutge/ssa de pau titular de 

Roses i, en el seu cas, la de jutge/ssa de pau substitut/a, mitjançant publicació de 

la convocatòria en el Butlletí Oficial de la Província de Girona, inserció al tauler 

d’edictes electrònic de la corporació, al d’anuncis del Jutjat de Pau i al del Jutjat 

Degà de Figueres. 

 

2. Els aspirants hauran de reunir els requisits següents:  

 Ser espanyol, major d’edat i no incórrer en les causes d’incapacitat ni en les 

d’incompatibilitat previstes als articles 303 i 389 de la Llei Orgànica del Poder 

Judicial, respectivament.  

 Ser resident a Roses. De no resident caldrà justificar que aquesta 

circumstància  és compatible amb el compliment dels deures propis del 

càrrec. En aquest cas caldrà autorització de la Sala de Govern del Tribunal 

Superior de Justícia de  Catalunya. 

 

3. Les sol·licituds s’han de dirigir a l’Ajuntament de Roses i es poden presentar 

per qualsevol dels mitjans previstos a l’article 16.4 de la Llei 39/2015, d’1 

d’octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques, 

acompanyades de la següent documentació: 

 Fotocòpia del DNI. 

 Manifestació expressa de què es compleixen amb els requisits exigits a la 

convocatòria per tenir la condició d’aspirant a la vacant. 

 Currículum (que contindrà de forma expressa l’activitat que exerceixen 

habitualment).  
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4. El termini de presentació de les sol·licituds és de quinze dies a comptar des de 

l’endemà de la publicació de la convocatòria en el Butlletí Oficial de la Província 

de Girona. 

 

5. L’Ajuntament de Roses podrà requerir als aspirants l’ampliació de la 

documentació presentada i les dades o informes que es considerin adients.  

 

6. Comunicar aquest acord al Tribunal Superior de Justícia de Catalunya per al 

seu coneixement i efectes.» 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA 

 

Sra. Montse Mindan.- Dir que avui ha sortit publicat al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona, per tant, és a partir de demà que hi ha 15 dies per presentar currículums. S’ha 

publicat a tots aquests mitjans i també, a partir de demà, sortirà a les xarxes socials.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Gerard Teixidó.- Ens sembla bé, però el que sí que demanem – com acaba de dir 

l’alcaldessa – és que no passi com amb la convocatòria de jutge de Pau substitut, i que 

se’n faci una bona difusió, sobretot per les xarxes socials per tal que tothom n’estigui 

assabentat i pugui presentar-se tot aquell que hi estigui interessat. També animem a tots 

els ciutadans que vulguin a presentar-s’hi. 

 

El Ple en queda assabentat. 

 

 

7.- Moció de suport al Pacte Nacional per a una Societat Digital a Catalunya 

 

L’alcaldessa presidenta de la corporació, senyora Montse Mindan i Cortada, proposa al 

Ple la proposta del tenor literal següent: 
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Actualment, el desenvolupament de les Tecnologies de la Informació i la Comunicació, 

amb els canvis organitzatius i dels processos productius que se’n deriven, i la capacitació 

de les persones que les utilitzen, han esdevingut factors estratègics per assegurar, 

l’eficiència i l’obertura a la societat de les Administracions Públiques, la competitivitat de 

les empreses, i en general, la millora de la qualitat de vida de les persones.  

 

L’avenç d’una societat digital, en la qual l’accés a la comunicac ió i al coneixement haurà 

de ser instantani i universal, és una oportunitat per construir una Administració més 

intel·ligent que doni resposta a la necessitat de conjugar conceptes com ara govern obert, 

transparència, gestió intel·ligent de la informació, interoperabilitat o seguretat, que 

impacten transversalment en l'accés, la prestació i la millora dels serveis públics.  

 

Evidentment, aquest ús extensiu i intensiu de les tecnologies de la informació es 

fonamenta en l’existència de les necessàries infraes tructures de comunicacions 

electròniques que han de prestar servei al conjunt del territori, evitant qualsevol risc 

d’escletxa digital, possibilitant el desenvolupament d’una societat avançada, pròspera i 

cohesionada, i posant les tecnologies al servei de les Administracions Públiques, la 

ciutadania i les empreses.  

 

Com que tots aquests reptes han de ser impulsats de manera compartida i coordinada pel 

conjunt de les Administracions Públiques de Catalunya, el Govern de la Generalitat de 

Catalunya, les quatre diputacions, el Consorci Localret i les entitats municipalistes ACM i 

FMC van signar, amb data 24 d’octubre de 2016, el Pacte Nacional per a una Societat 

Digital.  

 

Amb aquest Pacte Nacional, el Govern, les Diputacions i les Entitats Municipalistes es 

comprometen a treballar de manera coordinada, amb totes les institucions públiques i els 

actors socials que s’hi vulguin afegir, entorn de cinc àmbits bàsics d’actuació:  

 

- El desplegament i la gestió coordinada d’infraestructures tecnològiques i de 

comunicacions electròniques que assegurin la igualtat d’oportunitats per a tots els 

territoris, la ciutadania i les empreses de Catalunya.  
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- L’impuls d’una nova administració digital, que més enllà de l’extensió de l’ús de 

tecnologies digitals aprofiti i potenciï el seu poder transformador amb l’objectiu de fer una 

administració més oberta, àgil, senzilla i eficaç.  

 

- El desplegament de l’estratègia de territori intel·ligent del Govern català (smartCAT), tot 

integrant i coordinant les iniciatives locals i supralocals i donant suport a les empreses per 

fer de Catalunya un Smart Region de referència internacional.  

 

- L’adopció de mesures i d’eines tecnològiques conjuntes en l’àmbit de la ciberseguretat i 

de la protecció dels drets de les persones i les empreses en la nova societat digital.  

 

- El desenvolupament de la Indústria 4.0, difonent entre el teixit empresarial la 

importància de la disrupció que pot provocar en el mercat, capacitant capital humà per 

donar resposta a la demanda de nous perfils i promovent les infraestructures necessàries.  

 

Per tot això, es proposa al Ple de la seva corporació l’adopció dels següents:  

 

ACORDS 

 

Primer. Donar suport al Pacte Nacional per a una Societat Digital, signat amb data 24 

d’octubre de 2016 entre la Generalitat de Catalunya, la Diputació de Barcelona, la 

Diputació de Tarragona, la Diputació de Lleida, la Diputació de Girona, l’Associació 

Catalana de Municipis, la Federació de Municipis de Catalunya i el Consorci Localret, i 

impulsar les accions necessàries per a col·laborar en la implementació dels objectius 

d'aquest Pacte.  

 

Segon. Comunicar aquest Acord a l’Associació Catalana de Municipis, la Federació de 

Municipis de Catalunya, el Consorci Localret i al Departament de la Presidència de la 

Generalitat de Catalunya.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 
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Sr. Èric Ibáñez.- Fa poc temps, si no recordo malament va ser al mes d’agost, el nostre 

grup va presentar una moció instant aquest govern a treballar per cercar una empresa 

que implementi la fibra òptica al nostre municipi.  

 

Dit això, i com no pot ser d’una altra manera, donarem suport a aquesta moció. Però 

també volem aprofitar l’avinentesa per preguntar com està el tema de la implementació 

de la fibra òptica a Roses. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Amb permís de la nova digitalització de l’Ajuntament – perquè 

encara ens és més fàcil el paper que aquestes màquines – dir que, malgrat no estar 

d’acord amb el contingut del pacte i tenint en compte que es considera un pacte nacional i 

que pretén ser ambiciós amb els temes que comenta i que recull un munt de conceptes 

que, crec, no sempre estan prou compresos, trobem a faltar alguna reflexió.  

 

Possiblement estem assistint al nou paradigma econòmic com el que va generar l’ús 

massiu de la màquina de vapor, la mecanització, l’electrificació o la motorització. Però 

aquests canvis van acompanyats d’interrogants sobre els seus efectes en la destrucció i 

la creació d’ocupació. S’estan creant desigualtats salarials i precarització, bretxes digitals 

importants i efectes sobre la fiscalitat i la protecció de dades, entre d’altres. Temes que 

també han estat presents en altres revolucions tecnològiques però hem de saber que 

algunes de les previsions més catastrofistes estimen que en les pròximes dècades es 

destruirà el 40% dels treballs existents i seran substituïts per robots o automatització en si 

mateixa.  

 

No ens enganyem i considerem que aquest és el centre del debat i que la moció hauria 

de reflectir. Que no és la tecnologia o els seus avenços els que generen preocupació o 

por sinó la utilització i la gestió quan només respon al benefici d’uns pocs, i això està 

passant. Totes les plataformes digitals que tenim no són europees i això és dependència, 

no independència nacional. No és necessària que aquesta societat i aquesta proposta 

nacional plantegi els contrapesos necessaris per tenir una societat democràtica i 
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avançada. Aquests són els aspectes que trobem a faltar en aquesta moció d’àmbit 

nacional.  

 

Històricament els canvis tecnològics han pogut generar una important destrucció 

d’ocupació però al mateix temps s’han creat nous llocs de treball de característiques 

diferents. Esperem que així sigui. El que porta a remarcar que l’important en tot això, en 

aquesta moció, és que aquesta transició sigui justa i equitativa per tothom.  

 

Per tant, us emplacem a llegir un document de Comissions Obreres que es diu Indústria 

4.0 i que parla de tots aquests aspectes que considerem més importants les persones 

que els àmbits nacionals.    

 

Afegir que votarem a favor de la moció. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- Darrere d’aquest pacte nacional veiem a associacions i plataformes 

com l’Associació Catalana de Municipis o la Federació de Municipis de Catalunya les 

quals, en el seu dia, ja varen dir a què donaven suport, i que vostès diuen que això és per 

tenir una administració més oberta i transparent. Ens preguntem perquè això no s’ha ofert 

també a les administracions de l’Estat que estan instal·lades a Catalunya.  

 

No sabem des d’on ve aquesta moció, si ve de la Generalitat o és iniciativa seva. El que 

si sabem és que està molt limitada a les administracions que únicament i exclusivament 

pensen com la iniciativa seva aquesta del dret a decidir i coses d’aquestes. Veiem que 

deixem una mica de costat part de les administracions de l’Estat que estan instal·lades a 

Catalunya i únicament i exclusivament la Generalitat diu que en formaran part aquestes 

administracions que, potser, pensen com nosaltres volem. 

 

Evidentment, nosaltres no estem d’acord amb aquesta era digital. Suposem que hauria 

d’estar molt més obert i que tothom pogués tenir el dret d’accedir-hi.  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.- En aquest pacte digital, si aquest serveix com ha dit 

l’alcaldessa perquè les administracions siguin més àgils, més senzilles, més eficaces... i 

els nostres veïns siguin atesos adequadament i que les seves necessitats es solucionin 

més ràpid, ens sembla perfecte.  

 

Però després hi ha el yin i el yang. Tenim aquestes persones que han firmat aquest pacte 

i fan unes declaracions com: ‘fomentar conjuntament i desenvolupament de la societat 

digital catalana per donar una resposta de país de grans reptes’ – la paraula país – o 

‘convidar altres institucions del país’. Això ens fa dubtar sobre la intencionalitat d’aquest 

pacte digital. No obstant confiem que les administracions recolzin als nostres veïns , que 

és el més important. Que les administracions siguin obertes, com molt bé ha dit 

l’alcaldessa, esperem i desitgem que algun dia siguin més obertes del que ho són ara i 

que puguin parlar les persones que estan aquí assegudes. 

 

El nostre vot serà d’abstenció. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Serem una mica més pragmàtics i anirem realment al fons de la 

qüestió, és a dir perquè serveix l’aplicació d’aquest pacte. Està clar que l’anomenada 

societat de la informació representa una veritable revolució social, econòmica i cultural 

com ho va ser la revolució industrial a finals del s. XVIII i és el que s’anomena la revolució 

digital. 

 

En una societat més connectada que mai, les infraestructures estratègiques seran les de 

les comunicacions electròniques. Aquesta societat que està canviant exigeix una 

administració cada cop més oberta i més innovadora. La interrelació i dependència de les 

comunicacions electròniques i els serveis digitals fan que la seva protecció enfront dels 

ciberatacs sigui un dels seus pilars bàsics. I l’activitat productiva s’ha d’orientar cap a 

l’entorn del coneixement i aquest ha de ser el principal recurs de les empreses catalanes 

dins d’un mercat global.  
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Em sumaré a unes paraules de la consellera Neus Munté que va dir que les 

administracions han de liderar aquest procés de la revolució digital per fer-la més 

inclusiva i també ha de servir per garantir que aquesta inclusió i la democratització de la 

societat. 

 

Per tant, en aquest sentit el nostre vot serà favorable. 

 

 

RESPOSTES DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- El senyor Èric Ibáñez ha dit les paraules ‘si agafàvem una empresa 

per posar la fibra òptica’ i en resposta a això dir-li que l’Ajuntament no agafa una 

empresa. Nosaltres traiem a concurs públic la possibilitat. De moment no hi ha empreses 

i estem en la mateixa situació que fa uns mesos. En tot cas esperem que posant-nos en 

aquest pacte algú forci, d’alguna manera, que arribi la fibra òptica als pobles. És voluntat, 

evidentment, nostre també que sigui al més aviat possible. 

 

En resposta al senyor Manel Escobar sobre de qui és la moció dir-li que és una moció 

que ens fa arribar la Generalitat de Catalunya i que, com ja hem explicat, va estar 

signada l’octubre del 2016. El que aquesta ens demana és que els ajuntaments ens hi 

afegim i, no només això sinó, que siguem proactius en l’administració electrònica. A la 

qual cosa, repetir que Roses en pot lluir. Tots els rosincs podem estar molt contents 

d’aquest impuls que l’Ajuntament ha donat a l’administració electrònica.  

 

Referent al ‘per qui és’ dir-li que ens demana la interacció entre totes les institucions 

públiques. Però és veritat que és un pacte que es va fer en la seu de la Generalitat de 

Catalunya. 

Pel que fa a la resta donar gràcies per les intervencions. 

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-

AM) 
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Sr. Èric Ibáñez.- Reafirmar que he dit cercar i no agafar però igualment forçar algú és 

buscar inversions que, al cap i a la fi és el que us demanàvem nosaltres quan vàrem 

presentar la moció al mes d’agost. Buscar inversions, alguna empresa que pugui fer-ho, 

simplement això.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: CATORZE (14) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc 

Danés, Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Francesc Giner, Fèlix Llorens i José A. Valdera.  

 

Vots en contra: CAP (0) 

 

Abstencions: TRES (3) Manel Escobar, Àngel Tarrero i José M. Alvarez. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

8.- Precs i preguntes 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Èric Ibáñez.- Primer de tot, saber com està el tema del mercat cobert i les 

negociacions amb els concessionaris; quan s’acaba la concessió i què es farà finalment. 

 

- La segona qüestió és, referent a l’aparcament que hi ha davant d’on hi havia l’Hotel 

Goya, a l’encreuament del carrer Dr. Barraquer i la Rambla - saber de qui és aquell 

terreny. En cas de no ser municipal, quant costa el lloguer d’aquell espai i si no es podria 

arreglar i netejar ja que està ple de sots i molt brut. 
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Sr. Joan Plana.- Ara farà dos anys, l’Ajuntament va comprar i enderrocar l’edifici de la 

SUF per a construir-hi un centre cívic, encara en construcció. L’antic edifici de la SUF 

tenia un bar en concessió i un dels primers temes que es van tractar en aquest ple en 

aquest mandat va ser qui s’havia de fer càrrec de la indemnització al concessionari 

d’aquell bar. Voldríem preguntar com està aquest tema, si finalment és l’Ajuntament qui 

se n’ha de fer càrrec i, en qualsevol cas, si aquesta indemnització ja s’ha pagat o s i hi ha 

previsió de fer-ho pròximament. 

 

- Aquest cap de setmana s’ha fet públic que l’Ajuntament de Roses ha perdut, per manca 

de justificació, una subvenció de la Diputació de Girona de 10.000 euros pel 

condicionament del rec Fondo (a l'àmbit de la Ciutadella). Voldríem saber quina és 

l’explicació que dóna el govern davant d’aquestes informacions. 

 

- Per últim, fa uns mesos es va aprovar una moció que deia que els regidors de l’oposició 

poguéssim tenir accedir a les instal·lacions municipals a través de l’empremta digital que 

marca l’entrada a l’Ajuntament i que així poguéssim entrar, també, als nostres despatxos 

fora d’horari d’obertura al públic. Voldríem saber com està aquest tema. 

 

Sra. Verònica Medina.- Ens agradaria saber com teniu el tema de la instal·lació del 

rocòdrom/boulder, què està previst fer i si teniu pensat el lloc on es muntarà. Dic això 

perquè el desembre de l'any passat es van instal·lar dos equipaments pel gaudi dels nens 

(i que celebrem la iniciativa òbviament) a la platja de La Punta i a la platja de Santa 

Margarida per un total de quasi 18.000 € i no m'agradaria que es fes passar això per un 

boulder professional, el compromís assolit no serà satisfet fins que no es construeixi un 

equipament com Déu mana. 

 

- El mes de setembre de l’any passat el nostre equip de govern va demanar, a través 

d’una instància, un certificat a Endesa confirmant que les fonts d’energia que subministra 

al municipi són 100% renovables, però encara no hem tingut resposta. Voldríem saber 

quan pensen dir-nos alguna cosa.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 
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Sra. Montse Mindan.- Per aclariment, el certificat el vàreu demanar a Endesa? 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sra. Verònica Medina.- El certificat el vàrem demanar a l’Ajuntament. 

Continua amb les preguntes següents: 

 

- Ens agradaria saber com està el tema de la instal·lació dels pipi-cans que s’havia 

parlat l’any passat. El poble està ple de cartells de prohibit gossos en determinats llocs 

però no hi ha cap alternativa, dins del nucli urbà, on se’ls pugui portar. Creiem que l’única 

solució davant del gran incivisme que patim actualment és a través d’aquest tipus 

d’instal·lacions i de campanyes de conscienciació. 

- Al carrer Nou hi ha unes tapes de clavegueram que fan soroll quan passen els cotxes 

i els veïns demanen si es podria posar una goma per evitar aquest soroll. 

 

Sr. Gerard Teixidó.- Abans de començar, aprofitem aquest torn de paraula per denunciar 

que el Partit Popular espanyol, a hores d’ara, no hagi pagat les beques d’ajuda a 

l’ensenyamet dels estudiants catalans, quan si ho ha fet a la resta de Comunitats 

Autònomes, ens sembla mesquí i miserable. Esperem que properament es reverteixi 

aquesta actitud per part del govern espanyol i actuï d’una vegada per totes pensant en les 

dificultats econòmiques que tenen molts estudiants i les seves famílies. Si no és així, 

farem una proposta de moció en la qual esperem que s’hi afegeixin tots els grups 

properament. 

 

- Avui, arreu del territori català, es celebra el dia escolar de la Pau i la no-violència. Ens 

agradaria saber, així com han fet altres municipis, com el de Santa Coloma de Farners, 

Girona o Figueres, si des de l’Ajuntament s’ha organitzat alguna activitat conjuntament 

amb les escoles. Entenem que és una bona oportunitat per col·laborar amb les escoles i 

poder treballar conjuntament les diverses administracions. 
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- En relació amb aquest assumpte ens agradaria saber si des de l’Àrea d’Educació s’està 

treballant en alguna activitat educativa a nivell de municipi. Veiem que des que ha 

començat aquesta legislatura no hi hagut una sola activitat del programa Aprenent 

Jugant. 

 

- També si ens podeu explicar com ha funcionat el Parc Infantil de Nadal, ja que aquest 

any ho ha gestionat una nova empresa. Sabem que a nivell d’activitats ha millorat envers 

altres anys, ja que s’hi han afegit espectacles infantils, els inflables estaven prou bé i hi 

havia varietat. Ara bé, també tenim entès que els monitors i monitores han tingut un sou 

més baix respecte altres anys. Podeu confirmar que ha estat així? Es prendrà alguna 

mesura per tal que l’any vinent els monitors i monitores puguin tenir les mateixes 

condicions laborals que anys anteriors. 

 

- Recordem també que la regidoria de Benestar Social té pendent una exposició pública 

sobre els serveis prestats que ha executat l’àrea en l’últim any. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.- Primer de tot demanar, com ha fet el company d’Esquerra 

Republicana, com està el tema del Mercat municipal. 

 

- La segona qüestió és com està el tema de l’IBI en les famílies monoparentals. 

 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Manel Escobar.- També teníem la pregunta del Mercat cobert del qual avui tothom en 

parla. És un tema important perquè s’acaba la concessió. 
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- En el seu dia, vàrem comentar si era possible el semàfor de l’entrada, adaptar-lo a 

l’actualitat, canviar-lo pels invidents, posar-hi el soroll... 

 

- També voldríem saber com està el tema de les inversions que vàrem parlar del 

pressupost 2015-2016 en matèria esportiva – canvi de la gespa als estadis La Vinyassa, 

grades, l’estadi central i també de la sala annexa al pavelló on també s’hi havien de fer 

algunes obres. 

 

- Afegir que, ja que s‘han dirigit al nostre partit, dir que això és totalment falç. Poden 

haver-hi casos que no s’hagin rebut però repetir que és falç. Alhora, també ens hauria 

agradat que aquestes consideracions que tenen envers el nostre partit i recordar 

aquestes coses, també les podrien haver tingut amb els farmacèutics, per exemple, quan 

la Generalitat no pagava les factures i això vostès, aquí, no ho varen fer públic. Però quan 

parlen del nostre partit – que ja ens agrada que en parlin – que tinguin en compte les 

dues coses. 

 

 

Sr. Angel Tarrero.- El tram que hi ha entre la rotonda del Càmping Bahía i la rotonda que 

vulgarment en diem la piscina, tot aquell tram que quan cau molta pluja és perillós per la 

circulació. Demanar si es podria asfaltar o fer algun estudi per poder evitar la quantitat 

d’accidents que hi ha en aquest punt quan hi ha pluges. Habitualment sempre es talla, 

però sempre hi ha el despistat que al principi no se n’adona i surt de la carretera. 

 

- Una altra observació en la mateixa línia és que, amb totes les pluges que hem tingut 

durant aquests dies, han afectat molts carrers i imaginem que tenen previst fer un control 

i arreglar tot el que hagi quedat malmès al cas urbà i a les urbanitzacions. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  M’agradaria transmetre la serietat que té el següent prec. La 

instància presentada el dia 30.12.2016, RE 21719, firmada per nou veïns – per tant no es 

tracta d’un cas particular – on manifestaven els problemes d’interferències en la recepció 
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del senyal de televisió provocades per les antenes 4G de telefonia. Els veïns demanen 

ajut donat que l’aparell que els varen instal·lar no fa les funcions adequades. Per tant la 

consulta si s’han donat instruccions per a realitzar actuacions per mesures les radiacions 

d’aquestes noves antenes. En cas negatiu, sol·licitar que l’Ajuntament, a través dels 

serveis tècnics municipals o supramunicipals – la Generalitat – facin les comprovacions. 

 

Així mateix saber si s’ha donat resposta a la instància, en quin sentit i quina seria la 

solució per ajudar a aquestes persones. Li consta al consistori més queixes de les 

radiacions de les antenes 4G ? 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Parlem que les antenes emeten radiacions o que fan interferències 

a la televisió. Perquè és molt diferent. Entenem que pot haver-hi un problema de salut si 

parlen de radiacions. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

  

Sr. José Manuel Álvarez.-  Aquesta és la paraula tècnica i, en aquest cas, aquesta es 

refereix a les interferències. Per la qual cosa demanem que atenguin aquestes nou 

persones que ja fa molt de temps que estan patint aquestes conseqüències i que els 

donin la importància necessària. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- En el passat Ple vàrem comentar al regidor d’Urbanisme, senyor 

Carles Pàramo, que als pressupostos hi havia una partida de 352.000 euros per 

urbanitzar el carrer o camí Ullastrell i vam preguntar en què consistia aquesta inversió i a 

quins veïns beneficiaria. El senyor Carles Pàramo va respondre que, algun dia, a algú se 

li va ocórrer donar una llicència d’obres a un xalet solitari en mig d’un descampat i que 

aquella persona paga un IBI i que se li va donar una llicència sense garantir que se li 

farien tots els accessos, se li urbanitzaria el carrer... i per tant ara es farà. 
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Per això entenem que aquesta inversió de 352.000 euros beneficiarà a un únic habitatge i 

la pregunta és en aquest sentit saber si l’Ajuntament té previst gravar, amb algun tipus de 

contribució especial, aquesta inversió que farà. Perquè considerem que invertir 352.000 

euros per donar serveis a una única vivenda, és evident que se li ha de donar el servei i 

el mateix tracte que a la resta, però no sabem si és el millor moment quan hi ha 

inversions molt més importants pel nostre municipi que encara no tenen data d’inici; per 

exemple una reivindicació que ja fa temps que va fer el nostre grup i que hi ha molta gent 

que s’hi ha apuntat que és la implementació o construcció d’una infraestructura important 

per Roses – perquè el model de turisme, si es vol implementar, esportiu – com és una 

pista d’atletisme. Considerem que això donaria un molt bon servei ja que, actualment, la 

comarca només en té una que està ubicada a Figueres.  

 

El dubte, per tant, és aquest. Saber si hi haurà algun tipus de contribució especial.  

- Per altra banda, en la línia d’algunes intervencions que ha fet algun company, també 

va en relació al Mercat cobert ja que hi ha gent que està preocupada. També hem vist, 

òbviament, entre els decrets que ha signat l’alcaldessa que hi ha un estudi de viabilitat 

que s’ha encarregat a una empresa per un import de 20.579 euros. Demanar, doncs, 

quan podrem conèixer les dades d’aquest estudi, el qual, entenem, que, a més a més, 

s’ha fet en col·laboració amb les empreses del Mercat cobert, de manera que aquests 

estan o estaran informats d’aquest estudi.  

 

- En el passat Ple, vam demanar l’estat del Pla d’usos. El senyor Carles Pàramo ens va 

contestar que el tenen a punt i que un dia d’aquests també passarà per Junta de Govern. 

També va respondre que estaven immersos en tot el tema de l’Administració electrònica, 

cosa que els ocupava molt de temps i que algunes coses havien de quedar de costat. 

Ens preocupa aquesta resposta ja que el sector empresarial necessita conèixer aquest 

pla amb suficient antelació i no pot estar a expenses d’altres temes que, possiblement, 

són importants però a ells conèixer aquest pla és molt important ja que han de realitzar 

inversions i han de planificar la temporada.  

 

D’altra banda, a la reunió que varen mantenir amb inicialment per presentar una idea 

d’aquest pla d’usos i per donar-lo a conèixer, el regidor d’Urbanisme ens va dir que, un 
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cop estigués una mica consensuat, tindríem reunions per intentar consensuar-lo amb la 

resta de grups d’aquest plenari. Creiem que la temporada ja està molt a sobre i que 

encara no hem tingut cap tipus de reunió en aquest sentit.  

 

- Hi ha hagut, també, debats molt seguits a través de les xarxes socials pel canvi de 

criteri del Carnaval. En un principi es va prohibir que la passada de divendres finalitzés al 

moll de pesca, creiem que després hi va haver un canvi de criteri i, finalment, s’hi va 

donar accés. També hi ha hagut queixes en el sentit de la prohibició de la música – pel 

diumenge i el dilluns. S’ha informat que hi haurà un grup o un DJ a la plaça Sant Pere i 

aquest és el motiu. Ja que la gent es prepara el carnaval amb molt de temps i, entenem 

que, s’han assabentat darrerament d’aquests canvis, possiblement perquè en el Consell 

del carnaval no hi estan representades totes les colles – hi ha 14 o 15 caps de colla – no 

sabem si és perquè la gent no ha tingut voluntat d’incorporar-se a aquest Consell de 

carnaval o perquè des de l’Àrea no s’ha incidit en la importància el fet que té estar dins 

d’aquest consell de carnaval i poder dir la seva quan hi ha aquests tipus de reunions. En 

definitiva, doncs, demanar si ens poden aclarir una mica tot aquest tema. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Fèlix Llorens.- En resposta a les preguntes referents al Mercat cobert, s’ha contractat 

a l’empresa Angerri Consultors per tirar endavant l’estudi de viabilitat per la construcció 

d’un nou mercat cobert. Aquest any 2017, és l’últim de concessió de manera que s’ha de 

tirar endavant la construcció d’un altre nou mercat. El pas previ a aquesta construcció és 

fer un estudi per saber quin mercat fa falta per Roses i quin és assumible pels possibles 

futurs marxants.  

Aquest estudi va començar a fer-se justament els dies 12 i 13 de febrer, entrevistant-se 

personalment, durant 1 hora amb cada marxant del mercat cobert. És a dir que els 

marxants estan al cas de l’estudi que s’està fent, bàsicament perquè són els primers 

interessats i els primers implicats en la construcció del nou mercat. Així ho considera 

l’empresa consultora i així els ha tingut en compte per engegar l’estudi de viabilitat 

econòmica. És evident que quan tinguem aquest estudi serà públic, es podrà consultar i 

de moment les poques informacions que tenim oficioses són que sembla que l’estudi de 

viabilitat avança positivament.      
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Sr. Juan M. Fernández.- En relació amb l’aparcament de l’Hotel Goya l’Ajuntament el té 

llogat i sí que podem arreglar-ho de la mateixa manera que vàrem fer la vorera del Tirso 

de Molina on hi ha un aparcament que també tenim llogat i on la gent no podia accedir-hi 

amb condicions.    

 

 

Sra. Montse Mindan.- Preguntar a la senyora Mariel·la Roig si recorda el preu de la 

mensualitat de l’aparcament. 

 

RESPOSTA DE LA INTERVENTORA ACCIDENTAL 

  

Sra. Mariel·la Roig.- Ara mateix no. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- En tot cas, doncs, els farem arribar aquesta informació als regidors.  

 

Pel que fa a la indemnització al concessionari del bar de la SUF, precisament, la setmana 

passada en vàrem estar parlant amb el secretari. Aquesta córrer a càrrec de l’Ajuntament 

i amb un mes, màxim un mes i mig, aquest senyor cobrarà la indemnització que li 

pertoca.  

Sr. Carles Pàramo.- En resposta a la pèrdua de 10.000 euros pel rec Fondo, ningú ha dit 

que s’hagin perdut. Hi ha una convocatòria de subvencions – del pla de monuments de la 

Diputació – amb uns condicionants, per exemple que el facis dins del termini que toca, és 

a dir, de l’any que es convoca. Evidentment, quan en aquesta obra, que es concórre, hi 

ha d’intervenir Cultura i, a més a més, l’ACA – com en aquest cas del Rec Fondo, que 

artificialment es va fer entrar cap a dins de la Ciutadella – té un tràmit llarg. Si hi afegim 

que, quan arriba l’informe de l’ACA, aquests ens diuen que no els agrada com ho fem – 

per exemple, que el pont en comptes de ser quadrat l’hem de fer rodó, o en comptes de 

ser lila l’heu de fer de color verd – s’ha de refer el projecte i s’ha de tornar a enviar.  
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Precisament, aquesta setmana passada o fa dues, s’ha adjudicat i les obres començaran 

un dia d’aquests. Es van fer gestions amb la Diputació i van dir que no ens preocupéssim 

que, aquests 10.000 euros, els demanéssim per la via directa – no de concurrència, sinó 

per via directa de presidència –, que entenien les raons per les quals no havíem pogut 

començar dins de termini i que aquests diners no els perdrem.  

Aquest dia el president de la Diputació, assistint a l’acte de presentació del llibre ho va 

ratificar. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Pel que fa a l’accés a instal·lacions municipals reiterar que és culpa 

meva. Però alhora, recordar que, avui hem tingut Junta de Portaveus, i hagués estat bé 

que ho hagués recordat llavors i així n’hauríem pogut parlar. En tot cas, ho consultarem 

novament amb Serveis Jurídics i els farem arribar la resposta. 

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Per respondre al tema dels rocòdroms dir que els boulders no 

els hem posat per aguantar un temps o no posar després el rocòdrom. Ja estava 

projectat, de fet tenim 3 projectes, tenim pressupostos i la ubicació però tot això requereix 

uns tràmits que és el que estem fent.  La ubicació serà annexa, la paret on abans s’hi 

jugava al frontó és on anirà el rocòdrom, en principi, si no hi ha cap inconvenient per 

muntar-lo allà. 

 

 

Sr. Carles Pàramo.- Com a regidor, ignorava, que el grup municipal d’Esquerra 

Republicana, hagués demanat el certificat d’energia neta. En tot cas, difícilment, 

l’Ajuntament pot certificar que l’energia és renovable perquè, lògicament, com ja es va dir 

el dia de la moció, l’energia que arriba no té color i ve d’allà on vingui. 

 

Això vol dir que, si jo fos el tècnic – que, repeteixo, no n’hem parlat – diria o derivaria la 

petició de garantia a l’empresa subministradora que va guanyar el concurs. I imagino o 

faig una idea del que pot haver passat i és que en aquests moments deuen estar 

esperant que els contestin. Ells certificaran que l’energia que hem contractat ha de ser 

d’origen renovable.     
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Sr. Juan M. Fernández.- El prec referent a les tapes de clavegueram del carrer Nou que 

fan soroll quan hi passen vehicles ho mirarem i, a part, hi ha alguna altra cosa en aquell 

carrer.  

Pel que fa al pipi-can estem pendents de fer-ho. Voldria preguntar a la senyora Verònica 

Medina si ha anat al primer pipi-can que es va muntar i si és així què li sembla.  

 

 

RESPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sra. Verònica Medina.- Respon que sí que hi ha anat. Les observacions són: posaria 

horaris – com ho vàrem passar en el Ple anterior – perquè els veïns es queixen que hi ha 

gent que hi va molt tard; quan hi vaig anar estava una mica brut i, crec que s’hauria de 

muntar un pipi-can més al nucli del municipi i no al costat d’un camp on el gos hi pugui 

córrer en comptes de dins d’un recinte. Per tant, per aquesta banda, personalment no 

l’hagués muntat allà. 

 

  

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Al pipi-can que hem muntat, personalment com a usuari, hi he 

portat el meu gos i no li portaré mai més perquè vaig haver d’estar rentant-lo un mes 

seguit perquè la gent no recull res. Parlant, en general, la gent es pensa que l’Ajuntament 

té l’obligació d’anar allà a recollir tot el que deixen els gossos. Dir també que, al cap de 

quatre dies, la porta i diverses coses estaven trencades, tot estava fet un desastre, etc.  

 

Ja farem el següent però potser amb aquesta explicació la senyora Verònica Medina 

entendrà que de ganes de fer-lo en tenim cap. El farem però, personalment, amb vista de 

com ha anat el primer... tot i que no és un tema només de Roses sinó que està passant a 

tot arreu. La gent demana pipi-cans però després se’n cansen i si l’acostem més al poble, 

la cosa encara serà pitjor, cosa que li puc assegurar perquè ho hem mirat a molts llocs. 

És cert que la moda és posar pipi-cans però de la mateixa manera que es posen es 

treuen. 
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De totes maneres, repetir que el següent el posarem perquè ho tenen en marxa però tot 

porta molta feina.   

 

Sra. Anna Jorquera.- En resposta a la Jornada de la Pau, tenim constància que s’ha fet 

alguna activitat al respecte però, oficialment, ni al Departament d’Ensenyament ni a mi 

personalment ens han fet arribar cap informació.  

 

En relació amb les activitats de l’Aprenem Jugant, ja ho hem parlat alguna vegada, que 

des de finals de la legislatura anterior hem patit una baixada de llarga durada i això ha fet 

que la persona encarregada de l’Aprenem Jugant ha hagut de prioritzar altres temes 

referents a substituir aquesta persona. Ara, però, podem celebrar que aquesta persona ja 

s’ha donat d’alta, està entre nosaltres al departament i això farà possible poder tirar 

endavant moltes activitats que tenim bastant encarades amb la tècnica i, que, en breu, 

segurament, podrem donar alguna informació.  

 

Recordar també que al mes de desembre varem tenir al senyor Carlos González – 

pediatre, escriptor i president de pro-lactància materna – que va estar a Roses fent una 

xerrada que s’anomenava ‘Autoritat i límits’, activitat que està dins de l’Aprenem Jugant.   

Sra. Montse Mindan.- Afegir que es parlava també d’activitat educativa a nivell de 

municipi i entenc que el que vàrem parlar en Consell escolar municipal era que es 

continuaven fent els tallers de deures, que sí que es relacionen tots els nens del municipi.    

 

Sra. Anna Jorquera.- Aquesta, però, no és ben bé l’Aprenem Jugant, sinó que és una de 

les activitats incloses en el Pla educatiu d’entorn. Dels 30.000 euros que l’Ajuntament va 

reservar en el moment que es va decidir mantenir-los, a banda que no es fes el conveni 

amb la Generalitat. Reiterar doncs que no és una activitat inclosa en l’Aprenem Jugant 

però també és una activitat que estem realitzant. 

 



 
 

 
 

A
C

T
S

0
0
0
6
 

Sr. Juan M. Fernández.- En resposta al senyor Gerard Teixidó la pregunta del PIN – Parc 

infantil de Nadal – que crec recordar que ja va sortir el mes passat però demà mateix li 

passarem tota la informació. Alhora mirarem si tenim la potestat de canviar o no el sou 

dels treballadors.  

 

Sra. Montse Mindan.- Referent a la pregunta de la senyora Olga Simarro del Mercat 

municipal, entenem que ja està contestada. Altrament, si volia algun altre tipus 

d’informació diferent, demanar-li si ho vol demanar. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 

 

Sra. Olga Simarro.- Sí que els han respost però els queden alguns dubtes. Han parlat 

d’un estudi per a un mercat nou i es pregunten si és necessari un mercat nou. No seria 

més econòmica una restauració de l’actual. En cas que es faci nou, s’ha pensat en una 

ubicació pels comerciants que ara tenen parada o encara s’està pensant. Si es fa un nou 

mercat, aquest s’haurà de tirar, per tant, on els ubiquem a aquests comerciants. 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sr. Marc Danés.- Pel que fa a l’exposició pública de Serveis Socials dir que ja vàrem dir 

que la faríem. Roses no té contracte programa directe amb la Generalitat de Catalunya i 

això fa que les dades encara no ens hagin arribat. Primer han d’arribar al Consell 

Comarcal, aquest ens les passa a nosaltres, llavors confrontem que siguin les correctes 

pels serveis que hem realitzat des de l’Àrea bàsica de Roses i, un cop fet tot això, tindrem 

el resum de l’any 2016 i, per tant, procedirem a fer públic, amb un acte com ja es va fer fa 

uns anys al Teatre, per explicar aquest resum. 

 

A més a més, hem afegit que, aquests dies, estem tenint reunions amb les diferents 

entitats socials del municipi i sabem que, per exemple, tant Càrites – amb qui ens vam 

reunir fa uns dies –, com Creu Roja – amb qui ens reunirem dilluns vinent –, tenien la 
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voluntat que els donéssim algun temps per explicar quina feina fan perquè ells tenen el 

mateix problema que nosaltres. Molts rumors, moltes problemàtiques... i van demanar si 

hi havia alguna manera d’encabir, dins del mateix acte o poder-hi participar a la qual cosa 

nosaltres, evidentment, hi estem totalment d’acord.  

 

Ho farem el mes de març per una raó molt senzilla. El proper dimecres, demà passat, 

tenim el Fòrum ciutadà al Teatre, on presentem el primer fòrum ciutadà per debatre el 

pressupost. El dia 8 tornem a tenir un segon fòrum al Teatre. Posteriorment, com 

entendreu, venen els dies de Carnaval i, per tant, aquest poble queda paralitzat per la 

festa gran. Per tot això i perquè volem que el ressò sigui màxim, segurament, la primera 

quinzena del mes de març seria quan faríem aquesta presentació. Segurament, al mes 

de febrer preguntareu si és correcte que es farà al mes de març, i ara ja dic que sí que es 

farà aquesta presentació. 

 

Per respondre a la pregunta de com està el tema de l’IBI a les famílies monoparentals, dir 

que hi estem acabant de treballar i ho passarem pel Ple del mes de març, ja que potser 

pel Ple del mes de febrer és massa just per poder-hi arribar. Però sí que ens 

comprometem a què pugui passar pel Ple del mes de març.  

 

Sr. Fèlix Llorens.- Per respondre a les últimes preguntes de la senyora Olga Simarro, dir 

que de possibilitats n’hi ha moltes. És evident que si el mercat actual es tira a terra i se’n 

fa un de nou allà mateix, als paradistes se’ls haurà de buscar una ubicació mentrestant, 

com a tots els mercats que es reconstrueixen.  

 

Pensar també que, si només es fa una reforma important que serien les que s’haurien de 

fer si només es reformés, també, s’haurien de reubicar els paradistes durant un temps 

fora del mercat, ja que és impossible treballar enmig de les obres. 

 

Una altra possibilitat és fer un mercat nou en una altra zona. Aquestes són les tres 

possibilitats que hi hauria. Ara bé, el què es farà, ho decidirem un cop tinguem l’estudi de 

viabilitat que per això s’encarrega; perquè ens digui quin és el cost de cada projecte i, 

sobretot, quin tipus de mercat fa falta a Roses – quants metres quadrats de mercat 
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necessitem. Quan sapiguem tot això, quant val, quant vol la gent invertir, que el preu del 

mercat no sigui un preu fora de mercat... llavors decidirem.  

 

És a dir, esperem a tenir aquest estudi i, llavors, podrem avaluar quin és el mercat que 

millor s’adapta a les necessitats de Roses. Així tots aquests problemes d’on col·locar els 

marxants mentre es fan les obres... ja ho buscarem. Però mentrestant, no ens hem de 

preocupar de més coses, actualment, que no del fet de l’encàrrec de l’estudi de viabilitat i 

la seva resolució.  

 

Afegir que tots els comerciants del mercat cobert han estat entrevistats per l’empresa que 

està fent l’estudi de manera que tots n’estan informats.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegir, perquè sembla que estem començant ara, que vàrem fer 

arribar a tots els grups que fa temps que s’està treballant en diferents estudis pel que fa al 

Mercat municipal. Es va demanar el cost i la valoració d’un mercat nou; una renovació 

d’un mercat ubicat en un altre lloc i poder fer on està l’actual una gran plaça pels veïns, 

amb zona d’aparcament, tenir l’opció que hi pogués haver també el mercat de la verdura 

dels diumenges... Fins i tot, l’estudi del mercat que necessitàvem en un temps, que no és 

l’actual – per això estem ara renovant aquest estudi econòmic –, ens donava que hi havia 

poca gent al mercat que volgués renovar l’opció de tenir parada perquè sortia igual de 

car, o caríssim, renovar – tenint en compte que hem de complir totes les normatives 

actuals i realment no hi havia gran diferència de diners – en comparació amb el fet de fer-

ne un de nou. 

 

Avui dia, el que s’està estudiant i el que s’ha demanat, evidentment, és un estudi 

econòmic financer de sostenibilitat perquè no ens trobéssim com alguns mercats que 

s’han obert a Catalunya que els ajuntaments els han fet, després els marxants no han 

optat per aquests mercats i al final acaben tancats. Això, pensem que no ens ho podem 

permetre. Hem d’estar molt segurs i hem de sortir d’una base – com molt bé deia el 

regidor senyor Fèlix Llorens – que tothom sàpiga què li pot costar el metre quadrat, 

quants anys d’amortització tindrà i si als marxants els sortirà rentable tenir una parada al 

mercat municipal.  
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Creiem que tots volem un mercat municipal, però el que no podem fer és un punt de 

partida de fem un mercat perquè després, amb les experiències que s’han viscut arreu de 

Catalunya acabéssim amb mercats tancats. Repetir, doncs, que hi ha molts estudis i els 

vàrem fer arribar a tots els grups. 

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- La pregunta del senyor Manel Escobar en relació amb els camps 

de futbol implicava diversos temes. Per començar, l’estat de la sala annexa, ara mateix 

està molt i molt avançada, gairebé acabada. Però encara té alguna gotera i falten els 

lavabos perquè actualment es fan servir els del pavelló. Per la resta estan adaptades 

totes les portes, perquè s’hi poguessin fer concerts i s’hi ha posat tot el necessari. 

Aquests últims dies amb tanta pluja ha entrat una m ica d’aigua, potser perquè ha plogut 

massa però ho estem arreglant. El pavelló no falta gaire per començar les obres de tot el 

que hi havia projectat.  

 

El tema de les grades, són les grades, la taquilla que farem a mà dreta, és ampliació de 

vestuaris, canvi de gespa... El canvi de gespa de La Vinyassa es comença el dia 13 de 

febrer, la resta tenim el projecte encarregat del qual ja en tenim les primeres pinzellades 

per poder anar mirant amb les parts interessades – com són la gent que ho fan servir. En 

no massa temps ja tindrem el projecte però repetir que ara mateix tenim l’avantprojecte 

per anar-lo mirant.   

 

Personalment comprenc que vostès han de recordar tot això, però, de la mateixa manera 

els vull recordar, també, que estem ‘en ello’. No perquè no ho recordin en els plens ens 

n’oblidarem. De fet, no dormo pensant en això, però repetir que està bé que ho recordin 

per si un cas alguna cosa s’oblida. No es tracta d’una cosa que perquè els regidors ho 

preguntin, a l’endemà ens posem a fer-ho, sinó que està tot pendent, porta molta feina i el 

senyor Manel Escobar ja sap bé de què va. 

El canvi de gespa de l’AE ho farem dins d’aquest any. No m’atreveixo a dir dates perquè 

‘pongo un circo y me crecen los enanos’ però, per poc que puguem, ho farem dins 

d’aquest any. Pressupostat està. 
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Sr. Carles Pàramo.- Referent al pressupostat, dir que ha passat com amb el Mas de les 

Figueres. Per poder fer uns projectes com són els lavabos per atendre l’annex del 

pavelló, s’aprofita per remodelar l’entrada a l’estadi o al camp del camp de futbol de l’AE 

Roses. Si, a més a més, hi afegim la caldera de biomassa que ha d’alimentar l’aigua 

calenta de tots aquests espais hem de dir que per això es va iniciar un pla especial 

perquè així es requereix urbanísticament. Un pla especial que es va redactar en base 

amb un POUM que ha desaparegut i que s’ha hagut d’adaptar i tornar a començar tota la 

tramitació – que ens estalviarem perquè ja s’ha exposat amb el tema del Mas de les 

Figueres – i per això no està fet. Repetir que està al pressupost. Tan bon punt tinguem 

tots aquests documents urbanístics aprovats, els projectes estaran en disposició de sortir 

ja a concurs públic.  

 

Només doncs afegir això al que ja ha exposat el regidor senyor Juan M. Fernández, així 

com la idea, que s’està preparant, entre el camp de futbol de l’AE Roses (l’estadi) i el de 

la Vinyassa està previst fer-hi pistes de petanca. Fins i tot, s’està estudiant, degut a l’èxit 

que ha tingut, ubicar-hi més jocs oberts perquè la gent pugui anar a practicar esport d’una 

manera no federativa.   

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- En relació amb el tram d’accidents que ha comentat el senyor 

Àngel Tarrero, dir que, fa quinze dies, vàrem estar mirant-ho amb els tècnics perquè allà 

no hi ha llum i això és el primer que s’ha de fer. Com que no hi arribar la llum i seria una 

qüestió que trigaria molt estem mirant uns fanals que han sortit nous que van amb una 

mena de bateria i que aguanta força tota la nit. Els que estem mirant són els bons ja que 

hi ha diversos models d’aquest tipus.  

 

Pel que fa al terra, també s’ha de rascar o posar-hi un asfalt que sigui més gruixut perquè 

s’agafi una mica més. El problema és que aquell asfalt està tant fi, que la gent que no ho 

coneix se’ls en va el cotxe amb un moment. Els que ho coneixen no els passa perquè ja 

hi van amb compte. És per això, que rellisquen els cotxes hi hem de trobar la manera o 

bé gratar-lo o estudiar la manera de solucionar-ho. De totes maneres, però, el primer que 

farem és posar-hi llum i unes coses que, en diversos municipis, s’han posat ja als passos 

de vianants i que va amb llum solar. Estem estudiant doncs tots aquests sistemes perquè 

es marqui la corba i la gent la vegi bé.  
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Pel que fa als diferents carrers trencats, aquesta setmana vàrem tenir una reunió amb el 

senyor Pere Roig, encarregat de Rosesnet per mirar les prioritats. Estem ‘en ello’ però 

primer fan el que és més urgent com els embornals que s’han fet malbé en algun lloc. 

Recordem que a Canelles i a l‘Almadrava, sobretot on Déu n’hi do la que hi ha liada, i 

anem fent.  

 

Darrere la piscina, per exemple, el dia després de les pluges hi havia una gran quantitat 

de forats i, ja que per aquella hi passa molta gent, de moment s’han tapat tot i que, 

segurament, s’haurà de fer una capa sencera de punta a punta i que potser aprofitarem 

quan es faci el Puig Rom que s’ha de fer tot sencer. 

 

El tema de les interferències de les televisions ja fa molt temps que córrer. Em vaig 

encarregar personalment ens varen portar uns tríptics de la companyia que és la causant 

on hi apareixia un telèfon on la gent ha de trucar. S’ha de dir que venen perquè 

personalment em va passar i al cap de 24 h estaven a casa meva un dissabte al matí. Hi 

ha gent a qui no li ha donat resultat perquè el filtre que posen potser no és prou fort i 

n’han de posar un altre. Hi ha gent a qui li ha passat, han trucat dos cops, i els hi ha 

solucionat. No sé si pot ser aquest el problema que venen una vegada, posen el filtre que 

no és l’adequat i hi ha gent que, per no marejar la perdiu, se’n va al tècnic de torn que els 

hi posa i, evidentment, s’ho han de pagar ells. Però si es truca a l’empresa venen les 

vegades que facin falta o com a mínim el que tinc constatat fins ara. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Àngel Tarrero.- Pot venir a l’Ajuntament qualsevol persona que tingui aquest 

problema? 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Qualsevol persona que tingui aquest problema pot venir a 

l’Ajuntament ja que aquí tenim els tríptics que expliquen la manera de solucionar-ho. 
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Sra. Montse Mindan.- En tot cas, si ja ho han intentat i no se’ls ha resolt, dir que ja he fet 

de mitjancera en dos casos de dos veïns, de manera que si es donés el cas, tornaríem a 

fer una instància i tornaríem a trucar nosaltres mateixos.  

 

 

Sr. Francesc Giner.- El tema de canviar el Port Nàutic pel Carnaval és un comentari que 

vaig fer el 2015 quan estàvem preparant el Carnaval del 2016. Aquest any no s’ha parlat 

de tancar el Port en cap moment.  

 

A la reunió que vàrem fer, fa una setmana al Teatre municipal, es va explicar tota la 

creació del Consell de Carnaval i tot el que s’ha fet. El que vàrem enviar un correu 

electrònic a totes les colles – n’hi ha més de 70 – on dèiem que si algun cap de colla volia 

participar en aquest Consell tenia de l’1 al 23 de març per apuntar-se i participar-hi. Un 

cop exhaurit aquest termini s’havien inscrit 17 caps de colles que són els que conformen 

el Consell de Carnaval, més el regidor d’Infraestructures, l’alcaldessa i jo mateix. Del fruit 

de tres reunions que hem mantingut, han sortit uns manaments, els quals estan fets amb 

base a una enquesta que varen fer les mateixes colles un cop acabat el Carnaval del 

2016.  

 

És cert que, entre aquests manaments hi ha el tema de treure la música el diumenge i el 

dilluns a la tarda a la zona que va des del Sí tapas fins al Zigurat. Nosaltres el que fem és 

que, aquest espai, a petició també de l’enquesta que es va fer i de molta gent que són els 

que gaudeixen les terrasses i que són les que veuen que allò és un batibull de música – 

cada carrossa porta la seva... – i és molt molest, per això el que estem fent és unificar 

una sola música. Però això serà només durant les 2 o 3 h a la trobada que es fa davant 

de la plaça Sant Pere. El que no vulgui participar en aquesta festa poden anar més enllà 

del Si tapes o abans del Zigurat es poden quedar i posar la música que vulguin.  

 

Per tant, no prohibim res, l’única cosa que fem, entenem, és millorar la festa que es fa en 

aquest espai. Per això, a més a més, hem posat una tarima, amb un discjòquei, la música 

serà actual i pensem que serà una manera de millorar el Carnaval.  
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Sra. Montse Mindan.- Comentar que la interventora accidental li ha fet arribar el preu del 

lloguer del terreny de l’aparcament de l’Hotel Goya i són 750 euros al mes.  

 

 

Sr. Carles Pàramo.- El carrer de l’Ullastrell, és un carrer que hi ha a dalt de tot de 

Canyelles petites, de la banda de Canyelles grossa, a l’Almadrava. En el pressupost hi ha 

una partida consignada de 352.000 euros però, com que no hi ha projecte, és indicativa. 

Els tècnics, lògicament – que són els que ens diuen ‘posa aquesta xifra’ – solen tirar llarg 

perquè després és un problema fer una modificació de crèdit per ampliar-la. En tot cas, 

repetir que no hi ha ni el projecte.  

 

Potser demanaran perquè ho fem i això és perquè els ajuntaments tenim obligacions 

escrites per la llei. En la llei de bases, és a dir la que diu què ha de fer l’ajuntament, hi ha 

coses que són bàsiques com: tenir l’ajuntament; tenir un cementiri; fer carrers... i si els 

carrers són fets i, a més a més, hi viu gent hi ha d’haver il·luminació, voreres, 

clavegueram... Per tant, no és que aquest govern hagi decidit fer aquell carrer sinó que 

estem complint allò que per llei tenim l’obligació de fer.  

 

Després al comentari de què en comptes de fer aquest carrer podríem fer una pista 

d’atletisme... dir que en el programa electoral de Convergència ja hi posava una pista 

d’atletisme, ja ho volíem nosaltres. A la proposta de les eleccions que es van fer ara ha 

fet 2 anys, ja que es prepara amb mesos d’antelació, vàrem ser els primers a dir que 

volíem una pista d’atletisme. Però hi ha un POUM, en el qual hi havia una previsió de 

sessions de finques, que ha caigut. 

 

Dir al senyor José Antonio Valdera que el dia que vulgui parlar de la pista en podem 

parlar però demanarem que porti propostes. Li preguntarem, també, a quina finca la 

ubicaria i si digués que l’Ajuntament no en té cap, doncs que proposés quina voldria que 

expropiéssim; també li preguntaríem quins diners creu que hauríem de posar per 

expropiar; quan val construir una pista d’atletisme, i quan el senyor Valdera contestés, li 

diríem que després de tot això hauríem de procurar que no passes, com ha passat en 

altres indrets de la Costa Brava, que han fet pistes d’atletisme que s’han convertit amb un 
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problema, que estan tancades i que de turisme per fer atletisme no n’ha vingut cap i 

encara els estan esperant.  

 

Parlàvem, però, del carrer de l’Ullastrell i tot això ha quedat dit perquè el senyor Valdera 

ha comentat que podríem fer una pista d’atletisme en comptes de fer aquest carrer. 

 

Així mateix, el senyor Valdera ha parlat del Pla d’usos de temporada a la qual cosa dir-li 

que es tracta d’un document tècnic en el qual s’han de donar unes directives – recordar 

que varem reunir a tots els grups per explicar-los quines eren les directives i com havia 

d’anar tot això –, que ja està aprovat per Junta de Govern, abans de final d’any ja estava 

fet, o a primers d’any ja s’ha enviat a la Generalitat – que són els qui hi ha de donar el 

vistiplau – i un cop tinguem el vistiplau de Costes de la Generalitat, traurem a concurs 

totes les activitats que s’hi poden fer. No podem treure-ho a concurs en aquests moments 

si encara no està aprovat, i requereix l’aprovació de Costes de la Generalitat, Costes de 

l’Estat, Parc Natural i Capitania Marítima de Palamós.   

 

Personalment he parlat amb tots i cadascun d’ells – vàrem tenir una reunió general, 

després en vam fer d’altres, per sectors han anat venint per aquí – i els he estat explicant 

que sóc el primer a lamentar que encara no pugui sortir a concurs. Però sempre anem a 

parar allà mateix: l’Ajuntament té unes limitacions i aquestes estan a les altres 

administracions.  

 

Afegir per dir-li que estem demanant moltes coses i els funcionaris que tenim són els que 

són i prou. De vegades tots voldríem que tot funcionés molt bé, que tot fos fantàstic però 

són els que són i prou, tenen els horaris que tenen, les limitacions i les obligacions que 

tenen del dia a dia. Aprofitar per dir això perquè de vegades sembla que ens asseguem 

aquí, fem la petició i ja està i, com ha dit el senyor Juan M. Fernández, sembla que els 

que ho estem patint cada dia i a cada moment passéssim del tema. I no és així. Som els 

que més ho patim perquè, rebem als ciutadans que ho pateixen – ara parlem d’aquest 

cas de les radiacions i interferències – i els atenem però no està a les nostres mans. Els 

nostres funcionaris tampoc són els capaços d’arreglar-ho, ells truquen a la companyia, 

hem demanat el certificat de la qualitat d’on ve l’energia elèctrica... Però només és una 

reflexió en veu alta i és que són tantes les coses que demanem que valdria la pena 

pensar-hi. 
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Sr. Juan M. Fernández.- Falta contestar la pregunta del senyor Manel Escobar referent al 

soroll del semàfor. És un tema del qual ja n’havíem parlat amb Rosersa però, 

personalment, la veritat és que ho havia oblidat. Rosersa potser ja ho ha mirat però no els 

ho he preguntat. Demà mateix li farem arribar la informació al senyor Manel Escobar. 

 

 

Sr. Carles Pàramo.- Voldria afegir una cosa que potser no se’ls ha acudit i és que aquell 

semàfor està enmig de dues terrasses de bars d’hotels de Roses. El tic -tic continuo, pot 

ser que ens gastem els diners en posar-lo i l’endemà vinguin amb firmes demanant que el 

traiem.  

 

No havent-hi més assumptes a tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió a les 21:53 hores, de 

la qual cosa en dono fe. 

 

 

Document signat electrònicament. 
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